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صفحه 1 را بخوانید

مدیرکل استاندارد استان در اولین همایش مدیران کنترل کیفیت در هرمزگان :

سودآوری صنایع و تولیدکنندگان سودآوری صنایع و تولیدکنندگان 
متضمن توجه به کیفیت استمتضمن توجه به کیفیت است

صدور تاییدیه استاندارد برای تمام کالا های صادراتی و وارداتی در هرمزگان

  باقری اظهارداشت: مدیران کنترل کیفیت در واحدهای تولیدی، خدماتی 
و ...کیفیت محصولات و خدمات را تایید و تضمین می کنند که نشان دهنده 

جایگاه و نقش مدیران کنترل کیفیت است.

  وی با اشاره به تشکیل انجمن کنترل کیفی در استان به زودی ، از مدیران 
کنترل کیفی توانمند خواست کاندید شوند و تاکید کرد: اداره کل استاندارد نیز 

از این انجمن حمایت می کند.

آبا بتن ساحل                    
تولید و عرضه بتن آماده

دفترمرکزی :32212828 -32212929
کارخانه :32561030-31

آدرس :بندرعباس- بلوار امام خمینی نرسیده 
به میدان شهدا نبش خیابان دانش ساختمان 

بنی هاشمی واحد 2

Aba Beton Sahel

دپوي 40 ميلياردي 
5کالاي قاچاق لو رفت

تفاهم نامه احداث ۲ مجتمع 
پتروشیمی سبز در قشم امضا شد
6

مدیرکل بیمه سلامت هرمزگان عنوان کرد

هزینه کرد ۷۰ میلیارد ریالی برای درمان 
توانخواهان بهزیستی در هرمزگان 

8

معاونت توسعه و مدیریت منابع راه آهن: 

نيروی متخصص باعث 
پيشرفت سازمان می شود

2

2 سرمقاله 

علی 
زارعی

صندوقی برای پرداخت 
حقوق مدیران کنترل کیفیت

7 مصاحبه

گفتگوی اختصاصی دریا با سرمربی هرمزگانی 
تیم ملی والیبال ساحلی زیر ۱۹ سال 

مدیرکل استاندارد استان در اولین همایش مدیران کنترل کیفیت در هرمزگان :

سودآوری صنایع و تولیدکنندگان متضمن توجه به کیفیت استسودآوری صنایع و تولیدکنندگان متضمن توجه به کیفیت است

گزارش اختصاصــی// اولین همایش مدیران کنترل کیفیت 
در استان هرمزگان به همت اداره کل استاندارد هرمزگان با 
حضور مدیرکل دفتر تخصصی آموزش، ترویج و توان افزایی 
سازمان ملی استاندارد ، نماینده مردم هرمزگان در مجلس 
خبرگان رهبری ، مدیرکل استاندارد هرمزگان ، مدیران کنترل 
 کیفی واحدهای تولیدی و خدماتی و ... در ســالن جلســات

 اتاق بازرگانی هرمزگان برگزار شد.
  مدیرکل دفتر تخصصی آموزش، ترویج و توان افزایی ســازمان 
ملی اســتاندارد در این همایش گفت: این ســازمان حامی مدیران 
کنترل کیفیت در واحدهای تولیدی ، خدماتی و... است.پریسا دهقان 
افزود: در همین راستا آیین نامه تایید صلاحیت مدیران کنترل کیفیت 
در حال تدوین است تا با تصویب نهایی این آیین نامه، دغدغه های 
مدیران کنترل کیفیت برطرف شده و از آنها حمایت کنیم.مدیرکل دفتر 
تخصصی آموزش، ترویج و توان افزایی سازمان ملی استاندارد گفت: 
مدیران کنتــرل کیفی واحد های تولیدی و خدماتی نقش زیادی در 
افزایش کیفیت محصولات و خدمات دارند. دهقان افزود: آموزش 
مدیران کنترل کیفی واحد های تولیدی و خدماتی بســیار مهم است 
و باید جدیدترین شیوه نامه ها را بدانند.وی گفت: تایید کیفیت برای 
ورود مواد اولیه، خروج محصول نهایی و جلوگیری از تولید محصول 
در صورت وجود اشــکال، از مهمترین وظایف مدیران کنترل کیفی 
اســت.دهقان گفت: در نخستین همایشــی که در استان هرمزگان 
برگزار شــد، فرصتی را فراهم کردیم تا خواسته های مدیران کنترل 
کیفیت را در جنبه های حمایتی ، قراردادی  ،مالی به منظور تثبیت و 
ارتقای جایگاه آنها در واحدهای تولیدی و خدماتی بشنویم .دهقان 

 افزود: به این موارد و دغدغه های مدیران کنترل کیفیت در اصلاحیه 
آیین نامه تایید صلاحیت مدیران کنترل کیفیت که در شورای عالی 
سازمان ملی استاندارد است، توجه شده و تصویب خواهد شد. دهقان 
گفت: دسته بندی موارد موضوعی شامل قراردادکار،استعفا، مرخصی 
استحقاقی، استعلاجی  ،زایمان ،ردیف حقوقی، مدت قرارداد، تشکلی 
که جنبه حمایتی داشــته باشــد، از جمله مواردی بود که توسط 
مدیران کنترل کیفیت درخواست شد و مقرر شد موارد زیرساختی 
و قانونی آنها بررســی شده و در آیین نامه تایید صلاحیت مدیران 
کنترل کیفیت و روش هایی اجرایی  مدنظر قرار خواهد گرفت . وی 
گفت: تا زمان همایش دوم که در شش ماهه دوم سال جاری برگزار 
می شود، امیدوارم نســخه اصلاح شده  را مصوب کنیم و با تثبیت 
موقعیت شغلی مدیران کنترل کیفیت  واحدهای تولیدی و خدماتی 
بتوانیم برابر تکلیف ماده ۲۰ قانون تقویت و توسعه نظام استاندارد، 
از ظرفیت های موجود اســتفاده شود.به گفته دهقان ،دغدغه های 
مدیران کنترل کیفیت  توسط انجمن های مربوطه در سراسر کشور 
احصاء کرده و از ادارات کل استاندارد در کشور نیز استعلام شده وبا 
مدیران حوزه کنترل کیفیت ستاد نیز جلساتی داشتیم. دهقان گفت:با 
وزارت تعاون نیز در خصوص جنبه های حقوقی و قراردادی مدیران 
کنترل کیفیت جلساتی داشتیم .وی تاکید کرد: برای اصلاح آیین نامه 
 تایید صلاحیت مدیران کنترل کیفیت اقدام کردیم.دهقان اظهار داشت: 
در سایر اســتان ها انجمن مدیران کنترل کیفیت داریم که البته این 
انجمن ها بایســتی منافع مدیران کنترل کیفیت را بصورت کلان در 
صنایع به منظور تثبیت جایگاه های خودشان ببینند که اگر این تثبیت 
جایگاه را داشته باشیم ،مزایای مالی  ،قراردادی ، حقوق دستمزدی  
و حمایتــی مدیران کنترل کیفیت هم فراهم می شــود . وی تاکید 
کرد:تشــکل ها بایستی منسجم و یکپارچه عمل کنند تا صنایع نیز 
به جایگاه مدیران کنترل کیفیت بیشتر واقف شوند. به گفته دهقان، 

سازمان ملی استاندارد البته تلاش می کند نقش حمایتی را از مدیران 
کنترل کیفیت داشته باشد تا آنها نیز بتوانند وظیفه نظارتی شان را بر 
اجرای الزامات و استانداردهای تشویقی و اجباری داشته باشند.وی 
تصریح کرد: آموزش های عمومی و تخصصی مدیران کنترل کیفیت 
حائز اهمیت است و در سال گذشته نیز دوره هایی برگزار شد و در 
طرح توان افزایی مدیران کنترل کیفیت ۳۷هزار نفر شــرکت کردند 
واین دوره در ســال جاری نیز ادامه دارد.وی گفت: می خواهیم از 
مدیران کنترل کیفیت به عنوان کارشناسان رسمی استاندارد در تدوین 
استاندارد ها استفاده کنیم و این مشارکت ها در فرایند انتخاب مدیران 
کنترل کیفیت نمونه که نســخه جدیدش پارسال ابلاغ شد، اثرگذار 
است.وی تاکید کرد: بایستی به سمتی برویم که جایگاه مدیران کنترل 

کیفیت در واحدهای تولیدی و خدماتی تثبیت شود. 
  نهادینه شدن فرهنگ استاندارد و کیفیت

   مدیرکل اســتاندارد هرمزگان نیز گفت: اولین همایش مدیران 
کنترل کیفیت در اســتان هرمزگان با هدف نهادینه شدن فرهنگ 
استاندارد و کیفیت برگزار شــد و برگزاری چنین همایش هایی 
تداوم می یابد.مهدی باقری افزود : تولید براســاس استاندارد نیاز 
بازار امروز اســت و ســودآوری صنایع و تولیدکنندگان متضمن 
توجه به کیفیت است. باقری اظهارداشت: مدیران کنترل کیفیت در 
واحدهای تولیدی، خدماتی و ...کیفیت محصولات و خدمات را 
تایید و تضمین می کنند که نشــان دهنده جایگاه و نقش مدیران 
کنترل کیفیت است.وی افزود: در ماده ۲۰ قانون تقویت و توسعه 
نظام استاندارد تصریح شده که مدیران کنترل کیفیت در واحدهای 
تولیدی از ابتدا تا انتهای تولید، کیفیت واستاندارد های محصولات را 
رصد کنند تا محصولات باکیفیت تولید شده تا مردم با پشتوانه تایید 
مدیران کنترل کیفیت، باخاطری آسوده از آن کالاها و محصولات 
و خدمات استفاده کنند که نشان دهنده جایگاه مدیران کنترل کیفیت 
است وبه همین دلیل بایستی ارتباط تنگاتنگی بین سازمان وادارات 
کل استاندارد با مدیران کنترل کیفیت وجود داشته باشد تا کیفیت 
محصولات تولید و خدمات افزایش یابد. وی با اشاره به تشکیل 
انجمن کنترل کیفی در استان به زودی ، از مدیران کنترل کیفی توانمند 
خواست کاندید شــوند و تاکید کرد: اداره کل استاندارد نیز از این 

انجمن حمایت می کند.وی افزود : در سال گذشته دوره هایی برای 
توان افزایی مدیران کنترل کیفیت برگزار شد و با توجه به درخواست 
مدیران کنترل کیفیت برای افزایش این دوره ها ، در نیمه دوم سال 
جاری نیز این همایش ها برگزار خواهد شــد.مدیرکل استاندارد 
هرمزگان گفت: از این پس برای همه کالا های ورودی و خروجی 
به هرمزگان تاییدیه استاندارد صادر می شود.وی افزود: پیش از این، 
تاییدیه استاندارد برخی از کالا ها از جمله لاستیک در استان صادر 
نمی شد و باید در تهران و ارومیه تاییدیه دریافت می کردند، اما اکنون 
همه کالا های دارای استاندارد اجباری در استان ثبت می شود.وی 
گفت: موادغذایی، کالا های پتروشیمی و پالایشگاهی باید تاییدیه 
استاندارد اجباری داشته باشند.مدیرکل استاندارد هرمزگان گفت: 
پنج آزمایشگاه جدید نیز در بخش های موادغذایی و فلزشناسی 
 تا پایان ســال در استان راه اندازی می شــود.باقری افزود: اکنون 
۴۴ آزمایشگاه زیر نظر اداره کل استاندارد هرمزگان فعالیت می کنند.
مدیرکل استاندارد هرمزگان گفت: ۶۰ درصد صادرات و واردات 

از هرمزگان صــورت می گیرد.باقری افــزود: این همایش برای 
نخستین بار با هدف تبیین آخرین دستاورد های کیفیت کالا های 
 دارای استاندارد اجباری در بندرعباس برگزار شد.وی گفت: اکنون

۲۳۱ مدیر کنترل کیفی در واحد های تولیدی و خدماتی هرمزگان 
فعالیــت می کنند.نماینده مــردم هرمــزگان در مجلس خبرگان 
 رهبری نیز گفت: تولید همراه با کیفیت موجب رونق کار می شود.

حجت الاسلام و المسلمین ابراهیمی افزود: مدیران کنترل کیفی باید 
با جدیت در کار، مشــورت را ســرلوحه خود قرار دهند و برای 
افزایش کیفیت محصولات تولیدی تلاش کنند.وی از مدیران کنترل 
کیفیت خواست وظایف شان را براساس قانون و دقیق انجام دهند 
تا با تولید کالاهای باکیفیت و محصولات و خدمات اســتاندارد، 
اثراتش بیش از پیش به جامعه برسد.گفتنی است در این همایش 
برخی از مدیران کنترل کیفیت واحدهای تولیدی و خدماتی به بیان 
دغدغه های شــان پرداختند.همچنین از تعدادی از مدیران کنترل 

کیفیت برتر صنایع استان در این همایش تجلیل شد.
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علی زارعی/دریا
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سرمقاله

  تعدادی از مدیران کنترل کیفیت واحدهای تولیدی وخدماتی در اولین 
همایش مدیران کنترل کیفیت در اســتان هرمزگان که به همت اداره کل 
استاندارد هرمزگان و با حضور مدیرکل دفتر تخصصی آموزش، ترویج 
و توان افزایی سازمان ملی استانداردبرگزار شد، به بیان دغدغه های شان 
پرداختند و خواستار اتخاذ تدابیر لازم توسط سازمان ملی استاندارد برای 
رفع مشــکلات و دغدغه های شان شدند .البته مدیرکل دفتر تخصصی 
آموزش، ترویج و توان افزایی ســازمان ملی اســتاندارد پس از شنیدن 
دغدغه های مدیران کنترل کیفیت به آنها گفت که آیین نامه تایید صلاحیت 
مدیران کنترل کیفیت در حال تدوین است که پس از نهایی شدن، بخش 
زیادی از دغدغه های مدیران کنتــرل کیفیت در حوزه های مختلف از 
جمله مرخصی های استحقاقی و استعلاجی، قراردادها ، ردیف حقوقی 
و... برطرف می شود. موضوعی که همواره مطرح شده و در این همایش 
هم چندین مرتبه بیان شد، به نوعی عدم ثبات شغلی مدیران کنترل کیفیت  
در واحدهای تولیدی و خدماتی و صنایع اســت که برخی از مدیران این 
واحدها به راحتی عذر مدیران کنترل کیفیت را می خواهند و از طرفی اگر 
مدیرکنترل کیفیت بخواهد دقیقا مطابق قانون عمل کند و این عمل مورد 
رضایت مدیران واحدها نباشد، به راحتی مدیران کنترل کیفیت را تهدید 
 به اخراج می کنند و می گویند افراد تحصیلکرده بیکار زیادی هستند که 
 می توانند جایگزین شــوند. متاســفانه مدیران کنترل کیفیت حقوق و 
مزایای شــان را از واحدهایی می گیرند که کنترل کیفیت شان را برعهده 
دارند که اگر تدابیر قانونی اندیشــیده می شــد تا این وابستگی مستقیم 
پرداخت حقوق به مدیران کنترل کیفیت از واحدهای تولیدی و خدماتی 
قطع می شد، ضریب نفوذ مدیران واحدها بر مدیران کنترل کیفیت و تهدیدها 
و... کاهش می یافت . این شــرایط باعث می شود که برخی از مدیران 
واحدهای تولیدی و خدماتی تلاش کنند تا مدیران کنترل کیفیت طبق میل 
آنها رفتار کنند و از آن ها بخواهند از خطاها و تخلفات احتمالی شان هم 
چشم پوشی کنند که این موضوع با سلامت جامعه و مردم ارتباط مستقیم 
دارد. به همین دلیل ضرورت دارد در شــورای عالی استاندارد کشور و یا 
مجلس و دولت برای این موضوع هم تصمیم گیری مناسبی صورت گیرد. 
در این همایش راهکارهایی هم مطرح شد ،ازجمله اینکه صندوقی برای 
پرداخت حقوق و مزایای مدیران کنترل کیفیت راه اندازی شود .درصورت 
راه اندازی چنین صندوقی ، واحدهای مشمول استاندارد بایستی موظف 
شــوند ماهیانه مبلغی را به این صندوق واریز نموده و حقوق و مزایای 
مدیــران کنترل کیفیت از طریق این صندوق پرداخت شــود تا پرداخت 
حقوق توسط واحدها بصورت مستقیم به مدیران کنترل کیفیت قطع شده 
واز این موضوع نتوانند به عنوان اهرم فشار بر مدیران کنترل کیفیت شان 
 استفاده کنند. البته از آن طرف با مدیران کنترل کیفیتی که به شرح وظایف 
قانونی شــان هم عمل نمی کنند و یا تخلفاتی دارند، برخورد شود و باید 

سلامت مردم ،خط قرمز  سازمان ملی استاندارد در این حوزه باشد .
  علی زارعی

خبر

کسب رتبه کشوری توسط مرکز تخصصی
 علوم مجتمع آفرینش بندرعباس

  گروه خبر// طبق نتایج ارزیابی گروه های نجومی هفته نجوم 
۱۴۰۳ توســط انجمن نجوم ایران، مرکــز مجتمع آفرینش کانون 
پرورش فکری هرمزگان در اجرای برنامه های متنوع نجومی رتبه 
۶ کشوری و رتبه یک در بین مراکز کانون سراسر کشور را کسب 
نمود. به گزارش خبرنگار دریا، به نقل از انجمن نجوم ایران طی هفته 
نجوم ۱۴۰۳ در سراســر ایران شاهد برنامه های متنوعی از فعالین 
و علاقمندان در حوزه نجــوم بود.انجمن نجوم ایران این تلاش ها 
را از سوی همه مســئولین و افرادی که گزارش ها را جمع آوری، 
بررســی و ارزیابی نموده است را بســیار ارزشمند و قابل تقدیر 
دانســت.انجمن نجوم ایران در خصوص ارزیابی انجام شده گفت: 
ارزیابی های انجام شده نشان دهنده آن است که کیفیت برنامه ها در 
ســطوح گوناگونی بوده و تعداد زیادی از برگزارکنندگان نسبت به 
شــرایط و امکانات خاص خود، عملکرد قابل توجه و شایسته ای 
داشــته اند.این انجمن عنوان کرد: در سال جاری تصمیم بر آن شد 
که واژه »ارزیابی« جایگزین بهتری برای واژه »داوری« می باشــد 
زیــرا در برگزاری رویداد هفته نجوم، فضای رقابتی بی معنا بوده و 
همکاری، تعامل، اشــتراک گذاری تجربیات و ایده های نو در این 
رویداد در میان تمامی برگزارکنندگان بسیار حائز اهمیت و دارای 
اولویت می باشــد. هدف از ارزیابی، ارتقای سطح کیفی برنامه های 
هفته نجوم در سال های آینده و ایجاد همکاری بیشتر بین گروه های 
نجومی است.لذا بر اساس ارزیابی های صورت گرفته مرکز تخصصی 
علوم مجتمع آفرینش بندرعباس رتبه ۶ کشوری  در برگزاری این 
رویدادها از نظر کیفی  و همچنین رتبه یک کانونی را در بین مراکز 
فرهنگی هنری کانون پرورش فکری را کســب نموده است.مرکز 
مجتمع آفرینش بندرعباس دارای بخش های اکوسیستم دریایی، 
جانوری، موزه ســنگ ها و صدف ها و حشرات، بخش فیزیک، 
آسمان نما، رصدخانه و کتابخانه می باشد.از جمله فعالیت های این 
مرکز را می توان به برگزاری ۷۷ آزمایشــگاه علمی، کارگاه های 
تخصصی، آزمایش های مقدماتی و پیشرفته در سال ۱۴۰۳ عنوان 
کرد که حــدود۱۰۸  نفر در کارگاه های تخصصی نجوم مقدماتی 
و پیشــرفته شرکت کردند.همچنین حدود ۱۲۲ نفر در کارگاه های 
تخصصی زیست شناســی و محیط زیست)همیار محیط،زیست، 
 پرندگان، خزندگان، پســتانداران، منقرض شدگان، آبزیان و دنیای

  زیــر آب(  شــرکت کردند.کارگاه های تک جلســه خورشــید، 
ســاعت های آفتابی، رصد ماه، رصد زحل، صوت و نور  از موارد 
برگزار شده در مجتمع آفرینش بندرعباس است.در بخش بازدید ها 
همچنین بازدید اعضا مراکز، عمومی، نوجوانان محلات کمتر برخوردار 
بندرعباس و همچنین دختران نوجوان کارآموز به همراه خانواده در 
این مجتمع علمی و تفریحی انجام شده است.گفتنی است، این مرکز 
از ســال ۱۳۸۹ فعالیت های فرهنگی ،هنــری و ادبی خود را آغاز 
نموده اســت. در سال ۱۳۹۵ با تغییر و مناسب سازی ساختمانی به 
عنوان مرکز تخصصی علوم درآمد. برگزاری نشســت های علمی 
و بازدیدهای مجازی و حضوری از مرکــز، برگزاری کارگاه های 
تخصصی نجوم و زیست شناسی،برگزاری رصد های شبانه از جمله 

برنامه های در حال انجام این مرکز است.

صندوقی برای پرداخت حقوق مدیران 
کنترل کیفیت

گروه خبر//  نشســت صمیمی بین لکوموتیورانان و روسای 
 قطــار باری بــا داوود طالبــی معاونت توســعه و مدیریت 
 منابــع راه آهــن ج.ا.ا، علیرضا نصیری برازنــده مدیرکل
 راه آهن هرمزگان و محمودرضا کاظمی معاون بهره برداری و 
ناوگان راه آهن هرمزگان در سالن اجتماعات این اداره کل برگزار 

شد.
      بــه گــزارش خبرنگار دریا؛ در ابتدای این نشســت تعدادی از 
لکوموتیورانان از دغدغه ها، کاستی ها و مشکلات موجود سخن گفتند 
و مهمترین خواسته خود را برطرف نمودن مشکلات معیشتی، افزایش 
 حقوق و دستمزد و شامل شدن سختی کار به این رده شغلی بیان کردند.
داوود طالبی معاونت توسعه و مدیریت منابع راه آهن ج.ا.ا در این دیدار 

بعد از استماع دغدغه های لکوموتیورانان، درگذشت مرحوم رامین بیگی 
و مرحوم مصطفی فلاحی لکوموتیوران راه آهن هرمزگان به حاضرین 
 تسلیت گفته و نیروی انسانی را سرمایه اصلی سازمان ها و نهادها و 
شــرکت ها برشــمرد و گفت: راه آهن هم از این قاعده مســتثنی 
نیســت.وی خاطرنشــان کرد: نیروی متخصــص، متعهد و چابک 
است که باعث پیشــرفت و تعالی سازمان ها می شــود. وی در این 
 دیدار با انتقاد از وجود تنــوع بالا قراردادها در راه آهن گفت باید با 
بررسی های کارشناسی تدبیری اندیشیده شــود که تنوع قراردادها 
را به حداقــل ممکن برســانیم .معاونت توســعه و مدیریت منابع 
راه آهــن ج.ا.ا در ایــن دیدار گفــت: با پیگیری هــا و مذاکرات 
صورت گرفته شــده با رئیس ســازمان امور اســتخدامی کشــور 

 تــا پایان ســال جــاری شــاهد اتفاقــات خوبی خواهیــم بود.
علیرضا نصیری برازنده در این دیدار ضمن عرض خیر مقدم و تسلیت 
به همکاران و ابراز تاسف از سانحه رخ داده که منجر به از دست دادن 
دو تن از همکاران عزیزمان شد گفت: با توجه به حجم بالای تخلیه 
و بارگیری در منطقه هرمزگان باید زیر ساخت ها هم به همین میزان 
افزایش یابد و کاستی های موجود در اسرع وقت برطرف گردد .نصیری 
برازنده گفت: اقدامات خوبی جهت بهبود وضع موجود و رســیدن به 
وضعیت مطلوب انجام شــده است ولی کافی نیست و باید تا رسیدن 
به حد مطلوب تــلاش نمود.مدیرکل راه آهن هرمزگان گفت، جهت 
 به حداقل رســاندن و نهایتا از بین بردن خطای انسانی باید به سمت 

مکانیزه شدن رفت.

گروه خبر// مدیرکل نوسازی، توسعه و تجهیز 
مدارس هرمزگان گفت: همزمان با سراســر 
کشور و در آستانه بازگشایی مدارس تجهیزات 
آموزشی و هنرستانی با ارزش ۱۵۰ میلیارد ریال 

به مدارس استان ارسال شد. 
  مهــدی باوقار زعیمی در حاشــیه مراســم 
ارسال تجهیزات آموزشی در جمع خبرنگاران 
اظهار کرد: این تجهیزات شامل وسایل کمک 
آموزشی، هنرســتانی، ورزشی و سیستم های 
سرمایشی و گرمایشی است.وی بیان کرد: در 
طول سال گذشته نیز یک هزار و ۸۰۰ میلیارد 

ریال برای توســعه و تجهیز مدارس اســتان 
 هرمزگان هزینه شــدکه نسبت به سال قبل آن 
۶۰ درصد افزایش داشته است.به گزارش ایرنا، 
در آســتانه مهر، ۴۸۴ کلاس درس جدید در 
قالب ۱۲۳ فضای آموزشی در سال تحصیلی 
۱۴۰۴-۱۴۰۳ برای نظــام تعلیم و تربیت در 
استان هرمزگان آماده  شده است؛ با اضافه شدن 
این تعداد فضاهای آموزشــی بیش از ۱۲هزار 
دانش آموز به ویژه در شهرستان های بندرعباس 
و قشــم از فضای ایمن و استاندارد برخوردار 

خواهند شد.

معاونت توسعه و مدیریت منابع راه آهن: 

نیروی متخصص باعث پیشرفت سازمان می شود

۱۵۰ میلیارد تجهیزات آموزشی به مدارس هرمزگان ارسال شد

گزارش خبری// پزشــکیان در پاسخ به پرسش خبرگزاری 
فارس مبنــی بر اینکه موانع طــرح وی در زمینه راه اندازی 
اتحادیه کشورهای اسلامی چیســت، اظهار کرد: چرا کسی 
که در کشورهای اسلامی اســت نتواند براحتی میان دیگر 

کشورهای اسلامی تردد داشته باشد؟   
   این امر به معنای زیر سؤال بردن امنیت و اقتدار و مرزها نیست اما 
همین تردد آسان باعث تقویت نگاه و زبان مشترک می شود و بازار 
مشترک ایجاد می کند و در برابر دیگران یک ید واحده می شویم تا 
از حقوق مســلمانان دفاع کنیم. اگر جنگ و طمع را بگذاریم کنار 
می توانیم با هم همراه باشیم و همه مسلمانان در یک جمع قرار گیرند.
*   برای رفع تحریم ها و FAFT به مجمع تشخیص نامه خواهم زد

  پزشکیان در پاسخ به پرسش خبرنگار روزنامه دنیای اقتصاد مبنی 
بر اینکه دولت چهاردهم چطور می تواند با رفع ناترازی ها به رفع فقر 
و بهبود اقتصاد کمک کند، پاسخ داد: چاره ای جز حل بحث اف ای 
تی اف نداریم. حتماً در این باره نامه ای به مجمع تشخیص می نویسم 
تا این مســأله دوباره در دستور کار این مجمع قرار بگیرد تا بتوانیم 

حلش کنیم و باید حلش کنیم. 
*  با چین یک شریک کاملاً همراه و استراتژیک خواهیم بود

  رئیس جمهور در پاسخ به سؤال خبرنگار CCTV چین که سؤال 
کرد »آینده روابط ایران و چین را چگونه ارزیابی می کنید«، با اشاره 
 به موافقتنامه مشترک ۲۵ ســاله بین ایران و چین گفت: ما با چین 
یک شــریک کاملًا همراه و استراتژیک خواهیم بود و آن را تقویت 
خواهیم کرد. تلاش می کنیم آنچه نوشــته شــده را عملیاتی کنیم و 

همکاری افزایش پیدا کند. 
*  بدون برنامه ریزی حل مشکلات کشور امکان ناپذیر است 

  پزشکیان در پاسخ به پرسش خبرگزاری ایرنا مبنی بر اینکه برنامه 
دولت برای دستیابی به اهداف برنامه هفتم و حل مشکل ناترازی ها 
 چیســت، گفت: در زمینه رونق تولید قدم اول ایجاد بستر مناسب 
 برای تولیدکنندگان داخلی اســت . اکثر آنــان گلایه دارند که چون

 اف  ای تی اف نیست مشکل دارند و در نظر داریم که این مشکلات 
را حل کنیم تا ارتباطات با دنیا هم تسهیل شود. بدون برنامه ریزی حل 
مشکلات کشور امکان ناپذیر است .رئیس جمهور افزود: ادامه روند 
ناتــرازی فعلی در برق و گاز و بنزیــن، وضعیت را روز به روز بدتر 
می کند. باید ناترازی ها را حل کنیم و نباید بگوییم که اگر در اینجا به 
ناترازی دست بزنیم، صدا بلند می شود. در این زمینه رسانه ها باید به 

ما کمک کنند و ایده دهند تا بتوانیم مشکلات را حل کنیم.
*  اقتصاد ما مریض است

  رئیس جمهور با بیان اینکه اقتصاد ما مریض است و مریض مداخله 
و عمل می خواهد، اظهار کرد: اقتصاد ایران مداخلاتی را طلب می کند. 
شما رسانه ها باید کمک کنید که بتوانیم روش های درمان را اجرایی 
کنیم. اگر بخواهیم مملکت از این وضعیت خارج شود، باید اقتصاد 
بیمار را درمان کنیم. ممکن است دارویی که می دهیم تلخ باشد، پس 
نباید بگوییم چرا به مردم داروی تلخ می دهید. پزشکیان افزود: اگر 
لازم شــد مداخلاتی انجام دهیم، بپذیریم که این مداخلات می تواند 
آینده روشــنی داشته باشد. دعواها اجازه هیچ مداخله ای را به هیچ 
سیاستگذاری نداده است. درمان، مداخله نیاز دارد و مداخله مقداری 

ناملایمات به همراه دارد که باید آن را بپذیریم.
*  دستور کار مبارزه با رانت و فساد

  رئیس جمهور در ادامه درباره رانت، فســاد، رشوه، زمین خواری و 
قاچاق گفت: عده ای را مسئول بررسی کرده ایم و در روزهای آینده 
هم در این خصوص جلســه داریم. البته وقتی نایب رئیس مجلس 
بودم، این مباحث را پیگیری می کردم.پزشکیان افزود: اگر بتوانیم کد 
ملی، کد پستی و کد زمین و ماده ۱۶۹ قانون مالیات های مستقیم را 

به هم وصل کنیم، هیچ کس نمی تواند به راحتی جنسی را قاچاق کند 
یا نمی تواند به راحتی رشوه بگیرد یا در حساب خویشاوندانش واریز 
کند. چون سیستم کاملًا یکپارچه است و امکان تخلف وجود ندارد.

*  پاسخ به ادعای استفاده از افراد زاویه دار
  پزشکیان در پاسخ به ادعای خبرنگار روزنامه کیهان مبنی بر اینکه 
آیا از انتصاب افراد زاویه دار با مبانی انقلاب مطلع است یا نه، گفت: 
ممکن اســت درباره یک موضوعی یک گروهی در یک ســطحی 
اعتراضی کرده باشــند و شما نیز در سطح دیگری اعتراض دیگری 
داشته باشد، شما تصور می کنید حق با شماست و طرف مقابل تصور 
می کند حق با آنهاست. نگاه ما این است که در چهارچوب چشم انداز 
و سیاســت هایی که مقام معظم رهبری تعریــف و ابلاغ کرده اند و 
برنامه هایی که وجود دارد، عمل کنیم.رئیس جمهور با بیان اینکه هر 
انســانی ممکن است اشتباه کند و قرار نیست به خاطر اشتباه، آدم ها 
را کنــار بگذاریم، افزود: اگر می خواهیم وفاق ایجاد کنیم، یعنی باید 
بپذیریم که عیب هایی داشتیم و این عیب ها را نادیده می گیریم و کنار 
هم می آییم و براســاس چهارچوب قانون و رهنمودهای مقام معظم 
رهبری عمل خواهیم کرد. اگر خلاف آن سیاســت ها عمل کردند، 
ما برخورد کنیم، نه اینکه بگوییم تو در گذشته فلان اشتباه را کردی 

چرا آمده ای؟
پزشکیان در ادامه با طرح این پرسش که می دانید که صلاحیت بنده 
را برای نمایندگــی در مجلس رد کردند؟ تصریح کرد: به بنده جرم 
عدم التزام به اسلام و جمهوری اسلامی نسبت داده بودند، در حالی 
که تمام التزامات عملی به نظام جمهوری اســلامی را دارم، در تمام 
زندگی خود یادم نمی آید که حتی یک روز مرخصی رفته باشم، به 
قدری مشغله داشتم که حتی خانواده ام را برای زیارت به مشهد هم 
نمی توانســتم ببرم، یا جبهه بودیم یا درس می خواندیم و یا درحال 
مبارزات سیاســی بودیم. پزشکیان تأکید کرد: چه کسی گفته است 
که حق با این طرف اســت یا آن طرف؟ ما باید کوتاه بیاییم و زیر 
پرچم اعتقاد به اسلام و رهنمودهای مقام معظم رهبری چهارچوب ها 
را بپذیریم و به آن عمل کنیم، عیب هم را نگوییم، ســعی کنیم نقاط 

مشترکی که داریم را برجسته کنیم.
*  بی ثباتی در مدیریت مشکل ساز است

  رئیس جمهور در پاسخ به پرسش خبرنگار روزنامه هم میهن مبنی 
بر اینکه میانگین سنی وزارتخانه ها بالاست و آیا از نیروهای جوان 
در بقیه مناصب دولتی استفاده خواهید کرد، گفت: میانگین سن وزرا 
را ۵۵ ســال تعیین کردیم اما خب ۲۰ تیم سوابق را بررسی کردند و 
بیش از ۱۰ هزار ساعت کار کردند تا در نهایت برخی افراد را انتخاب 
کردند. در ارزیابی ها همین میانگین سنی درآمد که شما بیان کردید. 
بی ثباتی در مدیریت و عمر پایین مدیران دولتی در این مسیر مشکل 
ایجاد کرده است. وقتی مدیران پله پله بالا نمی آیند به همین وضعیت 

مبتلا می شویم.
*  به یمن موشک نداده ایم

  پزشــکیان در پاسخ به ســؤال الجزیره درباره اینکه آیا ایران به 
انصارالله یمن موشک داده، اظهار کرد: اکنون رفتن یک نیروی انسانی 
به یمن با یک هفته تأخیر صورت می گیرد. یعنی یک انسان به یمن 
براحتی نمی تواند برود حال چگونه یک موشــک از ایران به یمن 
رفته و اینها ندیده اند. اصلًا چنین چیزی نیست. موشک هایپرسونیک 

داریم ولی نوعی که یمنی ها شلیک کردند را نداریم.

*   دعوت از ولیعهد عربستان برای سفر به تهران
  پزشکیان در پاسخ به سؤال خبرنگار المیادین مبنی بر احتمال سفر 
وی به عربستان و متقابلًا سفر ولیعهد عربستان به تهران و همچنین 
روابط ایران و اردن نیز اظهار کرد: تلاش خواهیم کرد روابط مان را 
با کشور دوست و برادر عربستان سعودی و همچنین مصر و اردن و 
همه کشورهای منطقه تقویت کنیم. در گفت و گوی تلفنی که با ولیعهد 
عربستان داشتم نیز از ایشان دعوت کردم که به ایران تشریف بیاورند 

و با یکدیگر دیداری داشته باشیم.
*   تلاش می کنیم معیشت زندگی مردم به مشکل نخورد

  رئیس جمهور در پاســخ به پرســش جماران درباره گرانی نان و 
تأثیر آن بر زندگی اقشــار فرودست جامعه، اظهار کرد: ما در تمام 
حرف هایمان گفته ایم نگاه به کسانی است که مشکل معیشت دارند 
و گفته ایم که نباید معیشت مردم به مشکل بخورد. در این زمینه از 
ابتدای دولت تلاش کردیم مشکلات مردم و اصناف را حل کنیم که 
پرداخت بدهی گندمکاران، مطالبات پرستاران و نظایر آن از جمله 

مواردی است که تاکنون در حل کردن آنها گام برداشته ایم.
*   همسان سازی حقوق بازنشستگان

   رئیس جمهور درباره همسان سازی حقوق بازنشستگان، اظهار کرد: 
در خصوص همسان سازی حقوق بازنشستگان اقدامات در حال انجام 
است. از بدهی ها مقداری را پرداخت کردند. کل پول بالای ۷۰ همت 
 است. آنچه که در قانون آمده ۲۰ همت است و پیگیری می کنیم آن

۵۰ همت را از کجا پیدا کنیم. یعنی این مسائل همه به هم گره خورده 
است و یک توقع ایجاد کردیم و منابعی دیده ایم که وجود ندارد.

* حق پاسخ به اسرائیل محفوظ است
  پزشکیان در پاسخ به پرسش خبرنگار فرانس ۲۴ درباره راهکار 
دولت چهاردهم بــرای رفع تحریم ها و چگونگی مدیریت تنش با 
امریکا و امکان از ســرگیری مذاکرات با توجه به شرایط حساس 
منطقه متأثر از تحولات فلسطین، گفت : ما با کسی هم دعوا نداریم، 
فقط نمی خواهیم تحریم شویم، ما پایبند قوانین بین المللی هستیم و 
خواهیم بود، اقدام رژیم صهیونیستی در ترور شهید هنیه در تهران، 
 تلاش برای کشاندن ایران به جنگ منطقه ای بود، جمهوری اسلامی 
فعلًا خویشتنداری کرده است اما حق دفاع را برای خود در زمان و 

محل مشخص و با روش های خودمان محفوظ می دانیم.
*  از کرسی آزاداندیشی به دستور رهبری انقلاب دفاع خواهیم 

کرد
  رئیس جمهور در پاســخ به پرسش ایسنا مبنی بر اینکه »با وجود 
تأکید رهبری انقلاب مبنی بر »سیاســی بودن« دانشــگاه ها، چرا 
کرسی های آزاداندیشی و توجه به تشکل های دانشجویی کمرنگ 
شده اســت و حمایتی از آنها نمی شــود و برنامه  دولت چهاردهم 
در این زمینه چیســت؟« گفت: ما از کرسی آزاداندیشی به دستور 
رهبری انقلاب دفاع خواهیم کرد و از آزاداندیشی و اینکه هرکسی 
نقد کند فردا برایش پرونده درست نکنند، حمایت می کنیم و جلوی 
پرونده سازی را خواهیم گرفت.پزشکیان با بیان اینکه در جلسه ای 
گفتم مشــکل دانشجویان اخراجی را بررســی و مرتفع کنید تا به 
دانشگاه برگردند اما صداو سیما با حضور عده ای برنامه ای گذاشت 
تا بگوید این دانشجویان توطئه گر هستند، گفت: مفهوم حرف بنده 
این نیست که توطئه برگردد، توطئه گر را بدهید قوه قضائیه محاکمه 
کند، ولی اگر کسی صرفاً حرفی گفته و نظری داده چرا او را به این 

دلیل اخراج می کنید؟ جوابش را بدهید. اگر بلد نیستید جوابش را 
بدهیــد طرف را بیرون نکنید و برویــد خودتان را اصلاح کنید. ما 
مشــکل مان این است وقتی نمی توانیم جواب طرف را بدهیم، به او 

انگ و برچسب می چسبانیم.
*  دوستانمان را فراموش نمی کنیم

  پزشکیان در پاسخ به سؤال خبرنگار راشاتودی درباره سفر وی به 
مسکو و حضور در اجلاس سران عضو بریکس و توسعه روابط با 
روسیه، گفت: ارتباط ما با روسیه، چین و کشورهایی که در دوران 
تحمیل تحریم های ناجوانمردانه  به ملت ما کمک کردند، بسیار خوب 
بوده و این همکاری را با قدرت ادامه می دهیم. این گونه نیســت که 
اگر با دنیا گفت و گو، صلح و معامله کنیم، دوستانمان را فراموش کنیم.

*   با مردم صادق خواهیم بود
  رئیس جمهور در پاســخ به پرسش خبرنگار خبرگزاری صدا و 
ســیما مبنی بر اینکه بالا بودن نرخ تورم معلول افزایش نقدینگی 
و کسری بودجه است، برنامه شما برای حل این مشکل در بودجه 
۱۴۰۴ چیست؟ همچنین اولویت اصلی دولت چهاردهم چیست؟ 
گفت: با استفاده از ابزارهای نرم افزاری جلوی دزدی، رشوه، رانت و 
قاچاق را می گیریم. این مسأله اولویت دولت چهاردهم است. اگر با 
مردم صادق باشیم دیگر دزدی نمی کنیم و خلاف های دیگر مرتکب 

نمی شویم و بسیاری از مشکلات مردم حل می شود.
*   روایت پزشکیان از هزینه های انتخاباتی

رئیس جمهور در پاســخ به ســؤال خبرنگار پایگاه خبری تابناک 
دربــاره حقوق خود و متوســط دریافتی وزیــران و میزان هزینه 
ستادهای انتخاباتی، گفت: من اصلًا پول نداشتم خرج کنم. آنهایی که 
می توانستند، آمدند وسط و کمک کردند. حتی به بچه ها ارز و دلار 
داده بودند که گفتم همه را برگردانید، چون فردا می گویند به فلانی 
ارز داده ایــم و دینی بر گردن ما می آمد. خودمان هم پولی نگرفتیم 
و نگذاشــتیم به تیمی که دور و بر ماست، این پول ها را بدهند. یک 
عــده کمک کردند و این اتفاق افتاد. خودم هم نمی دانم چگونه این 

اتفاق افتاد!
 *  امریکا باید برادری اش را ثابت کند

رئیس جمهور در پاسخ به سؤال عصر ایران مبنی بر احتمال دیدارش 
بــا رئیس جمهور امریکا، اظهار کرد: آنها باید برادری خود را ثابت 
کنند تا ببینیم به تعهداتشان پایبند هستند یا نه؛ چون آنها همه راه ها 
را روی ما بســته اند. امریکایی ها باید نشان دهند که با ما دشمنی 
ندارند. ما که دور کشور آنها پایگاه نزدیم یا این که ما آنها را تحریم 
نکردیم. امریکا ما را تهدید نکند و به ما احترام بگذارد، ما حتی با  

امریکا هم برادریم!
رئیس جمهــور همچنین افــزود: با امریــکا و اروپــا در همان 
چهارچوب هایی که توافق کردیم پایبند هســتیم، ما به دنبال سلاح 
اتمی نیســتیم، آنها ما را تهدید می کنند، آنهایی که به ما می گویند 
موشک نداشته باش، در مرحله اول اسرائیل را باید خلع سلاح کنند. 
رئیس جمهور در پاســخ به خبرنگارخبرگزاری موج درباره اینکه 
»پیام صریح و روشن شما به امریکا که نشان دهید آمادگی همکاری 
و تعامل بین المللی دارید، چیســت؟« تاکید کرد: به حقوق مردم ما 

احترام بگذارند و برای کشورمان توطئه نچینند.
*  نیاز دولت به مشارکت مردم

  پزشــکیان در پاسخ به سؤال خبرنگار اندیشه پویا مبنی بر اینکه 

در مورد جلب اعتماد عمومی جامعــه چه برنامه ای دارید؟ گفت: 
قرار نیســت وفاق فقط در بالا شکل بگیرد، باید آرامش و وحدت 
شکل بگیرد و اگر مشارکت مردم را نداشته باشیم به جایی نخواهیم 
رســید. بلکه همه باید کمک کنیم آرامش و انسجام در چهارچوب 

قوانین نهادینه شود.
*  موضوع گشت ارشاد را پیگیری می کنم

رئیس جمهور در ادامه درباره راهکار عملی مطالبات مردم در زمینه 
مسائل گشت ارشاد گفت: گشــت ارشاد را پیگیری می کنیم. قرار 
نبوده اســت که برخوردی انجام دهند و دادستانی هم این را اعلام 

کرده است .
*  بازگرداندن محترمانه اتباع غیرقانونی

  رئیس جمهور همچنین درباره راهکار عملی دولت درباره مطالبات 
مردم در ســاماندهی اتباع خارجی گفت: برای ســاماندهی اتباع 
افغانستانی، ۳ جلسه در شــورای امنیت برگزار شده است؛ برخی 
از ایــن اتباع مجاز هســتند و برخی غیرقانونی وارد شــده اند که 
نوع برخورد با آنها متفاوت اســت. مــا باهم برادریم ولی مراعات 
چهارچوب بین دولت ها لازم است. چهارچوب قانونی بین کشورها 
باید نوشته شــود. درحال بازگرداندن اتباع غیرقانونی به صورت 

محترمانه هستیم.
*  به دنبال سلاح هسته ای نیستیم

  وی در پاسخ به خبرنگار آسوشیتدپرس در مورد تولید اورانیوم با 
غنای ۶۰ درصد و پاســخ ایران به نگرانی های آژانس، گفت: بارها 
گفتیم ما دنبال سلاح هسته ای نیستیم، ما به دنبال رفع نیازهای علمی 
و تکنیکی خودمان هستیم، به چهارچوب برجام پایبند بودیم و به 

دنبال حفظ آن چهارچوب هستیم.
*   بررسی مصوبه کنکور

  رئیس جمهور درخصوص مصوبه شورای انقلاب فرهنگی درباره 
کنکور هم گفت: بنا شــده است درباره مصوبه شورای عالی انقلاب 

فرهنگی بحث کنیم.
*   نمی دانم چقدر حقوق می گیرم

  پزشکیان در پاسخ به اینکه آیا میزان حقوق خود را اعلام می کنید؟ 
گفت: نمی دانم چقدر حقوق می گیرم، ولی می گویند ۶۰-۷۰ میلیون 
تومان به حســابت آمده اســت؛ من اصلًا به پولم نگاه نمی کنم. در 
زندگی به دنبال پول و پست و زمین نبودم. آنچه به دنبالش هستم، 
این اســت که کاری کنم مردم در زندگی به راحتی برسند و انسجام 

در جامعه شکل بگیرد.
*  مشکل کروبی حل شده است

  رئیس جمهور در پایان نخستین نشست خبری خود با رسانه های 
داخلی و خارجی در پاسخ به پرسشــی درباره رفع حصر، گفت: 
مشــکل آقای کروبی حل اســت برای آن دیگری هم داریم کار 

می کنیم، ولی دیگر نباید با نظام درافتاد. / ایران

رئیس جمهور در نخستین نشست خبری با خبرنگاران داخلی و خارجی  تاکید کرد

  مبارزه با رانت و فساد در دستورکار دولت

 گروه خبر// معاون سوادآموزی اداره کل آموزش و پرورش هرمزگان، 
با اشاره به اینکه حق تحصیل برای همه است، گفت: هیچ شخصی 
به  علت زندانی بودن از حق ادامه تحصیل محروم نمی شود و این 
امکان از سوی نهضت سوادآموزی برای تمام زندانیان فراهم است.

   احمد جعفری در نشســت مشــترک آموزش و پرورش با اداره کل 
زندان های اســتان در راســتای اجرای پروژه مهر اظهار کرد: آموزش 
زندانیان موجب کاهش ارتکاب جرم و بازگشــت آنان به زندگی سالم 
و سعادتمندانه می شود.وی با قدردانی از اقدامات صورت گرفته توسط 
اداره کل زندان ها در خصوص ســوادآموزی و فرآیند آموزش زندانیان 
به بررســی وضعیت کلاس گــذاری در ســال های ۱۴۰۱ و ۱۴۰۲ و 
تمهیدات لازم جهت کلاس گذاری در ســال جاری پرداخت.حســین 
صادق طلب معاون اداره کل زندان های هرمزگان نیز در این نشســت با 

اشــاره به نقش سوادآموزی و فرهنگ سازی در کاهش آمار بزهکاری 
اظهار کرد: در محیط زندان برنامه های متنوعی برای اصلاح و بازپروری 
زندانیان تدوین شــده که تحصیل زندانیان از اساســی ترین برنامه های 
به اجرا در آمده است.در این نشســت پیرامون راهکارها و برنامه های 
لازم در خصوص تحصیل افراد زیر ۱۸ ســال، دریافت گزارشــی از 
معرفــی چهره های موفق ســوادآموزی زندان و همچنیــن راه اندازی 
رشــته های مورد تقاضا زندانیان در هنرستان جوار زندان بحث و تبادل 
 نظر شــد.به گزارش ایرنا، طبق اعلام معاونت ســوادآموزی هرمزگان، 
 ۹۷ درصد از جمعیت این اســتان باسواد هستند.ســوادآموزی شامل 
۱۲ موضوع از جمله سواد خواندن و نوشتن، سواد رسانه ای، سواد عاطفی، 
سواد مالی، سواد تربیتی، سواد ارتباطی، سواد تحلیلی، سواد بوم شناسی، 

سواد نژادی و قومی و سواد سلامتی است.

معاون سوادآموزی هرمزگان:

گروه خبر// مدیرکل امور مالیاتی هرمزگان گفت:  افراد زندانی حق ادامه تحصیل دارند افراد زندانی حق ادامه تحصیل دارند
سهم اســتان هرمزگان از مالیات های وصولی در 
بودجه امسال ۳۶ هزار میلیارد تومان در نظر گرفته 

شده است.
   جعفر احســانی مهر افزود: این رقم در بودجه پارسال

 ۲۴ هزار میلیارد بود که امسال۵۰ درصد افزایش یافته 
است.وی گفت: سهم ۲۴ هزار میلیاردی پارسال هرمزگان 
در حوزه مالیات به طور کامل وصول و به خزانه واریز 
شــد.به گفته مدیرکل امور مالیاتی هرمزگان، پارسال 
کل درآمد مالیاتی کشور ۷۰۰ هزار میلیارد تومان بود.

به گزارش خبرگزاری صدا و سیما مرکز خلیج فارس، 
احسانی مهر گفت: این رقم در بودجه امسال کل کشور 
هزار و ۲۰۰ هزار میلیارد تومان در نظر گرفته شده است.

 افزایش سهم مالياتی هرمزگان 
در برنامه هفتم پيشرفت 



سرپرست دانشگاه فرهنگیان یزد خبر داد
راه اندازی نخستین کلینیک حقوقی راه اندازی نخستین کلینیک حقوقی 

فرهنگیان کشور در یزد  فرهنگیان کشور در یزد  
 علیرضــا حائــری زاده ســرویس 
اســتان ها // سرپرســت دانشگاه 
فرهنگیان یزد گفت: نخستین کلینیک 
همکاری  با  کشور  فرهنگیان  حقوقی 
وکلای مجرب در راســتای خدمت به 
مطالبات  به  رسیدگی  و  هدف  جامعه 
آنها از ابتدای سال تحصیلی جدید در 

این مرکز راه اندازی می شود. 
   بــه گزارش خبرنــگار دریا، علی اکبر 
کریمی زارچی افــزود: ایجاد زمینه لازم 
برای خدمت به فرهنگیان دلسوز و نقش 
آفرین در عرصــه تعلیم و تربیت یکی از 
اهداف مهم دانشگاه فرهنگیان است.وی با 
اشاره به اینکه در یکسال گذشته ۴۰ کانون 
و انجمن تشــکیل و همچنین ۹۳۰ برنامه 
فرهنگی در دانشــگاه فرهنگیان برگزار 
شــده گفت: در سال تحصیلی گذشته این 
مرکز موفق به کسب ۶ عنوان ملی در بین 
دانشــگاه های دولتی سراسر کشور و ۲۰ 
عنوان برتر در جشنواره ها شد.این مسئول 
بیــان کرد: هم اکنون دانشــگاه فرهنگیان 
اســتان دارای ۲ پردیس شهیدان پاکنژاد 
فاطمه الزهرا)س(  پردیس  برادران و  برای 
برای خواهران اســت که تعداد دانشــجو 
معلمان این ۲ پردیس تــا تیرماه ۱۴۰۲ 
شامل یک هزار و ۸۸۱ بود.کریمی تصریح 
کرد: در مهرماه امســال شاهد افزایش ۲ 
برابری حضور دانشــجو معلمان نسبت به 

سال گذشته در دانشگاه فرهنگیان استان 
خواهیم بود و در سال تحصیلی جدید تعداد 
۳۹۰ دانشجومعلم در پردیس خواهران و 
۳۷۳ نفــر در پردیس بــرادران پذیرش 
خواهند شــد.وی، راهبرد اصلی دانشگاه 
فرهنگیان را، تربیت دانشجو معلمانی دانا 
و توانا ذکــر کرد و گفت: دانش و مهارت 
۲ بال پرواز معلمان آینده است و یک معلم 
دانش آموزان  برای  زمانی می تواند  خوب 
مفید و برای نظام تعلیم و تربیت موثر باشد 
که از ۲ شاخصه دانایی و توانایی برخوردار 
باشد.سرپرست دانشــگاه فرهنگیان یزد 
تعداد اعضای هیات علمی این دانشگاه را 
۳۷ نفر ذکر کــرد و گفت: طرح تکریم و 
ارج نهادن به مفاخر در دانشگاه فرهنگیان 
در دستور کار است و تلاش داریم از این 
طریق، اماکن و فضاهای دانشگاه فرهنگیان 
را به نام این مفاخر کــه در نظام تعلیم و 
تربیت موثر بودند نامگذاری کنیم.کریمی 
به اجرای طرح تقریب تجارب نسل ها در 
این دانشگاه اشاره و تصریح کرد: در قالب 
این طرح علاوه بر مطالعه ســرفصل های 
درسی توسط دانشجو معلمان در قالب این 
طرح پل اتصالی بین آنها با پیشکســوتان 
و مفاخر با حضورشان در دانشگاه برقرار 
می شود.اکنون بیش از ۷۰ هزار دانشجو در 
۸۰ واحد دانشــگاهی استان یزد تحصیل 

می کنند.

بازرسی کرمان به ساماندهی ایست بازرسی 
مرصاد ورود می کند

  آرزو توکلی سرویس اســتان ها// مدیرکل بازرسی استان 
کرمان با اشــاره به اینکه بازرسی به موضوع ساماندهی مرصاد 
ورود می کند، گفت: در بازدیدی که از مرصاد راین داشتم متاسفانه 
شاهد هستیم مردم در ترافیک آن بعضا معطل می شوند که بایستی 
دستگاه های مربوطه درخصوص افزایش لاین های تردد و تجهیز 
فناوری های نوین اقدام کنند.  به گزارش خبرنگار دریا، دادخدا 
سالاری در نشست هیات نظارت بر حفظ حقوق شهروندی استان 
بر بهبود تاسیسات، تغییر فضای کنونی و جانمایی خطوط بیشتر 
در ایست بازرسی مرصاد تاکید کرد و افزود: با تجهیز مرصاد به 
دستگاه ایکس ری بسیاری از مشکلات موجود حل خواهد شد که 
نیاز است هرچه سریع تر این سیستم استقرار یابد.وی خاطرنشان 
کرد: کرمان یکی از اســتان های پیشــگام در امر مبارزه با مواد 
مخدر در کشور است لذا از شورای هماهنگی مبارزه با مواد مخدر 
استان و کشــور انتظار داریم بیش از پیش نسبت به اختصاص 
 بودجه در امر مبارزه با موادمخدر در این استان و تجهیز پلیس به 
فناوری های روز دنیا اقدام کند.مدیرکل بازرســی استان کرمان 
تصریح کرد: ایست بازرسی مرصاد در محور ترانزیتی جنوب به 
شمال کشور قرار دارد و به نوعی پیشانی و آبروی استان به شمار 
می رود لذا توجه به مسائل آن ضروری است.وی از تلاش های 
شبانه روزی نیروهای جان برکف فراجا نیز قدردانی کرد و گفت: 
نباید نیروهای خدوم فراجا را در انجام ماموریت های خطیرشان 
تنها گذاشت و در موضوع مرصاد نیز فراجا نیازمند حمایت همه 
دستگاه هاست.در این جلسه رییس کل دادگستری نیز تاکید کرد 

که حقوق شهروندی در این ایست بازرسی نقض می شود.
مدارس یزد پذیرای ۳۰۰ هزار دانش آموز 

  علیرضا حائری زاده ســرویس استان ها // مدیرکل آموزش 
و پرورش استان یزد گفت: مدارس یزد امسال پذیرای ۳۳۰ هزار 
دانش آموز در مقاطع مختلف تحصیلی هستند. به گزارش خبرنگار 
دریا، رحیمی نژاد مدیرکل آموزش و پرورش اســتان یزد گفت: 
امسال پذیرای ۳۳۰ هزار دانش آموز در ۲ هزار فضای آموزشی 
در بخش دولتی و غیر دولتی آموزش می بینند.وی با اشــاره به 
 شــعار امسال ایران قوی، مدرسه قوی ادامه داد: در مقطع ابتدایی

 ۱۳۷ هزار دانش آموز، متوســطه اول ۶۰ هزارو ۷۰۰ و متوسطه 
دوم ۲۴ هزار دانش آموز مشــغول به تحصیل می شوند.مدیرکل 
آموزش و پرورش استان یزد افزود: در رشته های فنی و حرفه ای 
و کار و دانش نیز ۲۵ هــزار ۵۰۰ دانش آموز تحصیل خواهند 
کرد.رحیمی نژاد افزود: امســال قرار بر این است فرآیند تعلیم و 
تربیت در اســتان را به گونه ای تنظیم کنیم که نیرو های مورد نیاز 
جامعــه را هم تامین کنیم.وی ادامــه داد: طنین بانگ توحید را 
 با شعار مِهر با مُهر شــروع خواهیم کرد.رحیمی نژاد گفت: روز
  ۲۶ شهریور جشن غنچه های برای پیش دبستانی ها، ۲۷ شهریور 
جشن شکوفه ها برای پایه اول ابتدایی، جشن جوانه ها برای پایه 
 اولی های متوسطه برگزار شد در آوردن زنگ مقاومت و ایثار و با 
حضور دانش آموزان مدارس استثنایی با شعار مهر و مهرورزی 

برای روز دوم مهرماه خواهیم داشت.
سهمیه جدید واکسن پنتاوالان به خوزستان رسید

  حسن سیلاوی سرویس استان ها// مدیر پیشگیری و مبارزه 
با بیماری های مرکز بهداشــت خوزستان گفت: سهمیه جدیدی 
از واکسن پنتاوالان به دانشگاه های علوم پزشکی سراسر کشور 
از جمله اســتان با پیگیری های مستمر وزارت بهداشت، درمان 
و آموزش پزشــکی اختصاص یافت. به گزارش خبرنگار دریا، 
مهنــدس همایون امیری بیان کرد: توزیع واکســن پنتاوالان در 
مراکز بهداشتی استان آغاز شده و والدین می توانند با مراجعه به 
نزدیک ترین مرکز واکسیناسیون، نسبت به تزریق این واکسن به 
کودکان زیر یک ســال خود )در نوبت هــای ۲، ۴ و ۶ ماهگی( 
اقدام کنند.وی خاطرنشان کرد: با توجه به اهمیت واکسیناسیون در 
پیشگیری از بیماری های خطرناک، از تمامی والدین درخواست 
می شود تا با مراجعه به موقع به مراکز بهداشتی، از سلامت فرزندان 
خود محافظت کنند.واکسن پنتاوالان یکی از مهم ترین واکسن های 
دوران کودکی اســت که از کودکان در برابر بیماری های دیفتری، 
 B و هپاتیت b کزاز، سیاه ســرفه، هموفیلوس آنفلوآنــزای نوع

محافظت می کند.
 افزایش تعداد کارت های سوخت آزاد

 در جایگاه های یزد 
  علیرضا حائری زاده ســرویس اســتان ها // رئیس انجمن 
صنفی جایگاه داران اســتان یزد گفت: با تدابیر اندیشیده شده، 
تعداد کارت های ســوخت آزاد در جایگاه های استان افزایش 
یافت.به گزارش خبرنگار دریا، شــکیب زاده افزود: باتوجه به 
 اینکه دو هفته ای اســت نبود یا کمبود کارت ســوخت آزاد در 
جایگاه ها، گلایه شهروندان را به همراه داشته است با تدابیر استاندار 
و مدیر شرکت پخش فرآورده های نفتی منطقه یزد به هر جایگاه 
متناسب با مصرف آن جایگاه، کارت سوخت اضافه شده است.
وی از شهروندان خواست تا موقع مراجعه به جایگاه های سوخت 
حتما کارت سوخت خود را به همراه داشته باشند و جایگاه داران 
موظفند با مشاهده اتمام سهمیه کارت سوخت شهروندان، کارت 
آزاد را در اختیار آنان قرار دهند.شهروندان می توانند تخلف در این 
زمینه را با شماره تلفن ۳۶۲۴۷۳۳۹ بازرسی شرکت ملی پخش 

فراورده های نفتی یزد در میان بگذارند.
معاون جهاد کشاورزی بوشهر: 

امسال استان کمبود بذر گندم نخواهد داشت 
  سید ابوالحسن جعفری سرویس استان ها // معاون تولیدات 
گیاهی ســازمان جهاد کشاورزی استان بوشهر گفت: مقدار بذر 
تولید شده جهت توزیع به شهرســتان ها ۷هزار و ۹۰۹ تن بوده 
که با این مقدار برای تامین بذر، کمبودی در زمان کشــت وجود 
 نخواهد داشت.  به گزارش خبرنگار دریا، کبری توکلی بیان کرد : 
برنامه ریزی کشــت گندم در ۱۵۰هزار هکتــار از زمین های 
کشاورزی استان بوشهر آغاز شد.وی بیان داشت: بیشترین سهمیه 
گندم بذری برای شهرستان دشتستان با ۲۹۶۷تن و کمترین برای 
عسلویه با ۲۰ تن است. معاون تولیدات گیاهی جهاد کشاورزی 
بوشــهر با اشاره به اینکه بذر های توزیعی برای کشت در مناطق 
گرمسیری مناسب هســتند افزود: پیش بینی می شود ۱۳۰هزار 
هکتار به صورت دیم و ۲۰هزار هکتار به صورت آبی کاشته شود.
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آرزو توکلی سرویس استان ها// استاندار کرمان 
خطاب به دستگاه های اجرایی استان و استفاده 
از ظرفیت آن ها در مسائل اجتماعی گفت: در 
ابتدا نیازهای اجتماعی باید طبقه بندی و وظایف 
هر دستگاه مشخص شود، سپس شورای تأمین 
یا شورای اداری دستگاه ها را مکلف کند که از 

ظرفیت های آزاد خود برای کاهش آسیب های 
اجتماعی محلات استفاده کنند. 

    بــه گزارش خبرنگار دریــا، محمدمهدی فداکار 
در نشست شورای اجتماعی استان کرمان با اشاره 
به تنوع مباحث اجتماعی افزود: شاخص مشخصی 
برای مباحث اجتماعی وجود نــدارد، هر محله و 
منطقه ای دارای آســیب های اجتماعی خاص خود 
است که بر اساس آن ها، دستورالعمل ها و برنامه های 
جداگانه ای اجرا می شود.وی ادامه داد: در محلات، 
فعالان اجتماعی زیادی در مساجد و تکایا فعالیت 

می کنند که محور و پایه اصلی محله ها هستند، این 
افراد ظرفیت بزرگی برای شناســایی و رسیدگی به 
آســیب های اجتماعی محلات دارند و باید از این 
ظرفیت برای کاهش و رفع آســیب های اجتماعی 
بهره برداری شود.اســتاندار کرمان تاکید کرد: باید 
در محله ها ســاختاری شکل گیرد که فعالان محله 
شناسایی و آموزش ببینند، تیمی باید تشکیل شود تا 
آسیب ها را شناسایی و اولویت بندی کند و اعتبارات 
بر اســاس آمارها و فرآیندهای رصد شده به آن ها 
ارائه شود.وی خاطرنشان کرد: نمایندگانی ثابت از 

سوی دستگاه های اجرایی باید در جلسات شورای 
اجتماعی معرفی شوند تا از موازی کاری جلوگیری 
شــود و برنامه ها با هماهنگی و بر اساس وظایف 
مشــخص شده، تقسیم کار شــوند.معاون سیاسی، 
امنیتی و اجتماعی استاندار کرمان نیز در این نشست 
افزود: حوزه اجتماعی و جایگاه این شــورا مشابه 
شورای تامین استان است.رحمان جلالی تاکید کرد: 
مصوبات باید به صورت عملیاتی به اجرا درآیند و 
مدیران باید در این زمینه حضور فعال داشته باشند.

وی بیان کرد: بودجه در تمام دستگاه ها به صورت 

متمرکز از سوی ســازمان امور اجتماعی تهران به 
حساب دستگاه ها واریز شده است.معاون سیاسی، 
امنیتی و اجتماعی اســتاندار کرمان ادامه داد: هدف 
از این جلســه نظارت بر حسن انجام کار و بررسی 
قرارگاه تحول پیشرفت است که شامل ۱۰ عرصه و 
بر مبنای آن کارها انجام شده است.وی افزود: هدف 
از برگزاری این جلسه تعیین راهبردها، برنامه ها و 
پروژه ها برای دستگاه های متولی است. پس از آن، 
پیشرفت کار توسط دستگاه های اجرایی ارزیابی و 

امتیازبندی خواهد شد.

استاندار کرمان:

 وظایف دستگاه های اجرایی در مسائل اجتماعی مشخص شود

کاریکاتور

طرح : معصومه زارعیطرح : معصومه زارعی

استاندار یزد:
 نیاز به گسترش وحدت نیاز به گسترش وحدت

 بیش از هر مقطع دیگری احساس می شود  بیش از هر مقطع دیگری احساس می شود 

صدور۳۰ هزار سند مالکیت در استان بوشهر 

علیرضا حائری زاده سرویس استان ها // استاندار یزد در پیامی به مناسبت هفته وحدت 
نوشت: نیاز به گسترش وحدت در میان امت های مختلف اسلامی و تاکید بر اشتراکات بسیار 
میان آنان، در مقطع کنونی که رژیم غاصب صهیونیســتی با سوءاستفاده از تفرقه جوامع 
اسلامی، با نیات شیطانی خویش، زنان و مردان و حتی کودکان بی دفاع و مظلوم فلسطین و 

غزه را به خاک و خون می کشد، بیش از هر مقطع دیگری احساس می شود. 
   به گزارش خبرنگار دریا، مهران فاطمی، در این پیام آورده است: میلاد موفور السرور پیامبر اعظم)ص( 
و حضرت امام جعفر صادق)ع( که به هفته وحدت نامگذاری شده است، فرصت مبارکی برای گسترش 
اتحاد امت اســلامی و تقویت روحیه همبستگی و وحدت میان تمامی مسلمانان است. سیاست دولت 
چهاردهم که تاکید و اولویت کاری خویش را در عرصه های داخلی و خارجی بر ایجاد وفاق و همدلی 
قرار داده فرصت سازنده ای را فراهم آورده که می تواند به تقویت بیش از پیش روحیه وحدت و اتحاد 
میان جوامع اسلامی منجر و انشاا.. بستری را برای توقف جنایات ددمنشانه رژیم غاصب صهیونیستی و 
محکومیت عملی آن در عرصه های بین المللی فراهم آورد.اینجانب با تبریک صمیمانه فرا رسیدن هفته 
وحدت و ولادت خجسته پیامبر اکرم)ص( و حضرت امام جعفر صادق)ع( به تمامی مسلمانان جهان به 
ویژه مردم شریف ایران اسلامی و استان دارالعباده و دارالعلم یزد، سربلندی و توفیق همگان را در پرتو 
آرمانهای متعالی امام راحل عظیم الشان)ره( و منویات حکیمانه رهبر معظم انقلاب اسلامی)مدظله العالی( 

از درگاه حضرت دوست مسئلت می نمایم.

  ســید ابوالحســن جعفری ســرویس 
استان ها // مدیرکل ثبت اسناد و املاک 
استان بوشــهر گفت: ۳۰ هزار و ۶۱۵ سند 
مالکیت دارای نقشــه حدنگار و تک برگ 
در نیمه نخست سال جاری در استان صادر 
 شده که نسبت به مدت مشابه سال گذشته

 ۱۲ درصد رشد نشان می دهد. 
   به گزارش خبرنگار دریا، محمدرضا بزرگمهر 
اظهار کرد: در نیمه نخست امسال در شهرستان 
دشــتی ۲ هزار و ۲۵۰ جلد ســند، شهرستان 
دیر یک هزار و ۷۶۹، شهرســتان جم یک هزار 
و ۶۲۶، شهرســتان دیلم ۸۵۵ سند، شهرستان 
تنگســتان یک هزار و ۲۷۶ ســند، شهرستان 
گناوه چهار هزار و ۴۳۶ سند، بخش شبانکاره 
یک هزار و ۲۲ ســند، شهرستان بوشهر هشت 
هزار و ۱۸ و شهرســتان عسلویه یک هزار و 
۱۰۱ جلد سند مالکیت در بخش های مختلف 
صادر و تحویل مالکین شده است.وی با اشاره 
به صدور ســند مالکیت در اراضی حدنگاری 
شده استان بوشــهر، افزود: تاکنون برای ۹۹.۵ 
درصد از اراضی منابــع طبیعی و آبخیزداری 
استان بوشهر ســند حدنگار صادر شده است.

مدیرکل ثبت اســناد و املاک استان بوشهر با 
اشــاره به صدور سند مالکیت حدنگار در ۸۳ 
درصد اراضی کشــاورزی استان بوشهر گفت: 
همچنین تاکنون برای ۱۴۵ هزار هکتار اراضی 

کشاورزی استان بوشهر سند مالکیت حدنگار 
 شــده اســت.بزرگمهر از حل مشکل صدور 
سند مالکیت منطقه آب پخش دشتستان پس از 
۷۰ سال خبر داد و بیان کرد: در این راستا در 
نیمه نخست امسال مشکل صدور سند اراضی 
مسکونی جزیره شــیف، مجتمع بندری نگین 
بوشهر، مناطق حفاظت شده پارک ملی دریایی 
دیــر - نخیلو برطرف و دارای ســند مالکیت 
شدند.وی با اشاره به صدور سند مالکیت برای 
اراضی شهرستان عسلویه گفت: مشکل صدور 
سند اراضی مختلف مسکونی، پالایشگاه، منابع 
طبیعی عسلویه به مساحت هفت هزار هکتار 
پس از ۴۰ ســال برطرف شــد.بزرگمهر حل 
مشکل صدور سند مالکیت اراضی شهرک های 
صنعتی و شهرک شیلات بوشــهر را از دیگر 
طرح ها اعلام و عنوان کرد: مشــکل سند تمام 
روستاهای استان بوشهر دارای نقشه حدنگاری 

برطرف شده است.
   وی بیان کــرد: حدنگاری از مأموریت های 
اصلی سازمان ثبت اســناد و املاک است که 
عملیات های مرتبط با آن در اســتان بوشــهر 
بخوبی انجام شــده است.مدیرکل ثبت اسناد و 
املاک استان بوشهر تصریح کرد: کل مساحت 
این استان ۲ میلیون و ۳۰۰ هزار هکتار است 
که تاکنــون یک میلیون و ۹۰۰ هزار هکتار از 

این اراضی حدنگاری شده است.

حسن سیلاوی سرویس استان ها// معاون هماهنگی 
امور اقتصادی استانداری خوزستان با تاکید بر تشدید 
نظــارت و همچنین ارائه آموزش هــای کاربردی به 
کارگران نانوایی ها گفت: مردم استان در برخی مناطق 
همچنان از کیفیت پخت نان رضایت ندارند و این روند 

با اعمال نظارت های لازم باید اصلاح و بازنگری دارد. 
   به گزارش خبرنگار دریا، محمد راضی جلالی اظهارکرد: 
ســه هزار و ۳۵۲ واحد نانوایی در استان خوزستان تحت 
نظــارت اتحادیت مربوطه فعالیت دارند.وی با اشــاره به 
نشست هم اندیشــی اتحادیه نانوایان استان خوزستان با 
محوریت کیفیت نان اســتان اظهارکرد: اتحادیه ها و دیگر 
دســتگاه های نظارتی مربوطه باید کیفیت و بهداشت در 
فرآیند پخت نان در اســتان را با دقت بررسی کنند.معاون 
هماهنگی امور اقتصادی استانداری خوزستان پایین بودن 
کیفیت نان برخی خبازی ها را غیر قابل قبول دانســت و 
آمــوزش کارگران را بعنوان یکی از راهکارهای بالا بردن 
کیفیت نان بیان کرد.راضی جلالی خاطرنشان کرد: علاوه 
بر بالا بردن ســطح کیفی نان، موضوع بهداشت نانوایی ها 
و سلامت نان باید بصورت جدی مورد پیگیری قرار گیرد.

*  پخت نامناسب دلیل کیفیت پایین نان در خوزستان
  رئیس مرکز تحقیقات و آموزش کشاورزی و منابع طبیعی 
صفی آباد دزفول با اشــاره به تحقیقات انجام شده پیرامون 
چرایی کیفیت پایین نان در خوزستان گفت: کیفیت پایین نان 
در خوزستان به دلیل پخت نامناسب است که با رعایت سه 
نکته امکان تحول در کیفیت آن وجود دارد.سیدمحمود طبیب 
غفاری با اشاره به نقش گندم و نان در امنیت غذایی کشورها 
افزود: سهم استان خوزســتان از تولید گندم طی ۱۲ سال 
گذشته حدود ۱۵ تا ۱۶ درصد کل تولید کشور بوده است.

وی ادامه داد: رکورد خرید یک میلیون و ۸۰۰ هزار تن گندم 
در سال ۱۴۰۲ در استان خوزستان به ثبت رسید که با این 

حجم از تولید، این استان نان ۶۰ روز کشور را تامین کرد.

*  استاندارد نبودن فرآیند پخت مهمترین دلیل کیفیت پایین نان
   رئیس مرکز تحقیقات کشاورزی و منابع طبیعی صفی آباد 
دزفول مهمترین دلیل کیفیت پایین پخت نان در خوزستان 
 را طبق بررســی های انجام شده اســتاندارد نبودن فرآیند 
پخت نان عنوان و تاکید کرد: سه عامل مهم در فرآیند پخت 
شناسایی شــد که این عوامل نقش تعیین کننده در کاهش 
کیفیت نان دارند.طبیب غفاری شرایط دمایی نانوایی ها را 
یکی از دلایل اثرگذار بر کیفیت نان دانست و گفت: برخی 
آنزیم های موجود در آرد که نقش کلیدی در کیفیت نان پخته 
شده دارند بر اثر دمای نگهداری کیسه های آرد در نانوایی ها 
از بین می روند و همین عامل موجب می شود که نان پخت 
شده در تابستان کیفیت کمتری نسبت به زمستان داشته باشد.

وی با بیان اینکه دمای مناسب زمان پخت، انبار و تهیه خمیر 
نان زیر ۳۰ درجه است، افزود: بررسی ها نشان داد،  کیفیت 
نان در نانوایی هایی که دمای انبار آرد و مراحل تهیه خمیر 
در شــرایط استاندارد قرار دارد کیفیبت نان بهتری داشتند.

رئیس مرکز تحقیقات کشاورزی و منابع طبیعی صفی آباد 
دزفول نحوه تهیه خمیر نان را از دیگر عوامل مهم کیفیت نان 
در خوزستان برشمرد و اظهارکرد: خمیر نان در نانوایی هایی 
که فرآیند تخمیر در آنها به خوبی انجام شده و به اصطلاح 
خمیر رســیده باشد دارای کیفیت بسیار بیشتری نسبت به 
خمیرهای نرسیده دارد.وی افزود: تنورهای قدیمی دارای 
جداره عمودی بــود و در چنین تنورهایی در صورتی که 
خمیر نرسیده باشد، نان به جداره داخلی تنور نمی چسبد 
به همین دلیل در تنورهای قدیمی برای جلوگیری از افتادن 
نان از بدنه تنور دقت لازم برای رسیدن خمیر انجام می شد 
که در تنورهای جدید با سطح افقی امکان پخت خمیرهای 
نرسیده نیز میسر است و این یکی از عوامل اصلی کیفیت 
پایین نان به شمار می رود.طبیب غفاری تاکید کرد: رسیدن 
خمیر نان دلیل اصلی کیفیت و ماندگاری بســیار بیشــتر 
نان های خانگی نسبت به نان های تولیدی نانوایی ها است.

وی نحوه پهن کردن خمیر نان را سومین عامل در کاهش 
کیفیت نان در نانوایی ها دانست و افزود: نانوایی های جدید 
برای پهن کردن خمیر نان از غلطک اســتفاده می کنند که 
به دلیل فاصله کم فاصله بین ۲ غلتک بخشی از گاز مفید 
موجود در خمیر خارج و این موضوع در کاهش کیفیت نان 

تاثیر مستقیم دارد.
*  مهارت آموزی به نانوایان ضروری است

  طبیب غفاری با اشاره به لزوم مهارت آموزی به نانوایان 
اظهارکرد: باید به تمام کسانی که در فرآیند پخت نان در 
نانوایی ها دخیل هستند آموزش های لازم ارایه و برای آنها 
گواهینامه صادر شود.وی با اعلام آمادگی مرکز تحقیقات 
صفی آباد برای برگزاری دوره های آموزشــی و صدور 
گواهینامه معتبر برای آموزش نانوایان شهرســتان افزود: 
تامین اعتبار و نوســازی واحد نانوایی مرکز تحقیقات به 
منطور ترویج و ارتقای اســتانداردهای تهیه نان از جمله 
مواردی است که در صورت همراهی مسوولان می تواند 
نقش تعیین کننده ای در بهبود شــرایط نانوایی ها ایفا کند.

گندم و نان نقش موثری در تامین امنیت غذایی و کاهش 
سوء تغذیه در کشور دارند به همین دلیل دولت نسبت به 
توسعه کشت گندم در کشــور توجه ویژه دارد.بر اساس 
داده های جهانی میزان تامین انرژی از محل غذا در ایران 
در سال ۱۹۶۳ بسیار پایین تر از میانگین جهانی بود که با 
اقدام های انجام شده ایران از سال ۱۹۷۴ میلادی تاکنون 
همواره در این شــاخص بالاتر از میانگین جهانی قرار 
گرفته اس؛ همچنین این شاخص در ایران بیش از سه هزار 
کیلوکالری برای هر فرد در روز است.سهم گندم در تامین 
انرژی مورد نیاز هر نفر در ایران، کشورهای غرب آسیا، 
آسیای میانه و آفریقا و بسیاری از کشورهای جهان بیش 
از ۴۰ درصد است که نشان می دهد گندم و فرآورده های 
آن شامل نان، ماکارونی و رشته قوت غالب مردم در این 

مناطق است.

نارضایتی مردم از کیفیت پخت نان در برخی مناطق خوزستان
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عمو های فتیله ای با »دوقلوها« برمی گردند 

  گروه فرهنگی// فصل دوم ســریال »دوقلوها« پس از ۵ سال با 
حضور عمو های فتیله ای در ۸۰ قسمت سی دقیقه ای به آنتن برمی گردد. 
 فصل دوم ســریال »دوقلو ها در شهر پنج ســتاره« به تهیه کنندگی 
مهدی بصیری و کارگردانی جمشید بیات ترک برای پخش از تلویزیون 
در دکوری با عنوان »شهر پنج ستاره« در حال ضبط است و پخش آن 
احتمالا آبان ماه خواهد بود.علی فروتن، محمد مسلمی، حمید گلی و 
ابراهیم شفیعی از جمله بازیگران این سریال هستند.معاون سیما از پشت 
صحنه این برنامه بازدید کرد و گفت: بچه ها منتظرند دوباره این برنامه 
را تماشا کنند. امیدوارم جای پخش خوبی پیدا کند. مشاغلی که در این 
لوکیشن به بچه ها معرفی می شود جای کار بیشتری دارد. چالش بین این 
مشاغل و موضوعات مرتبط با شهر مساله ای است که بیشتر می شود به 
آن پرداخت. همچنین موضوع فرزند و فرزند آوری در این برنامه مطرح 

می شود که گل درشت نیست.
*  بیشترین مخاطب ما کودک و خردسال هستند

محســن برمهانی با تاکید بر این که بیشترین مخاطب ما کودک و 
خردسال هســتند اظهار کرد: هر چقدر در حوزه کودک کار کنیم 
باز هم کم است.مهدی بصیری، تهیه کننده برنامه نیز با یادآوری این 
که ســال ۹۸ فصل اول برنامه تولید شد عنوان کرد: دوقلو ها یکی 
از آیتم های جذاب برنامه فیتیله بود. این برنامه یک کمدی پر زد و 
خورد است که مخاطب خردسال از آن لذت می برد. حضور سه تا 
عمو ها در کنار هم برای ما مهم بود. دیگر بازیگران این برنامه همه 

فعالان تئاتر کودک هستند.
*  در فصل دوم سریال »دوقلوها« ۳۵ درصد کار موزیکال است

وی دکور دوقلو ها را بزرگ ترین دکور برنامه کودک دانست و گفت: 
تلاش می کنیم که کودک خردسال جذب این برنامه شود. ۳۵ درصد 
کار به صورت موزیکال است.علی فروتن، بازیگر این سریال در 
بخش دیگری از این دیدار گفت: برای من عجیب بود که موافقت 
با ادامه کار این همه سال طول کشید. الان بچه ها با جان و دل کار 
می کنند. برای این کار پیش تولید طولانی داشتیم.به گزارش باشگاه 
خبرنگاران جوان، محمد مسلمی نیز تاکید کرد: یک زمانی مردم با 
برنامه های کودک زندگی می کردند. اینجا طنز کلامی نداریم و طنز 
حرکتی داریم. این کار قصه و موسیقی دارد. اگر می خواهیم جامعه 

سالم داشته باشیم باید روی بچه ها کار کنیم.

 

خبر

گروه فرهنگی//  مدیرکل میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی استان 
فارس گفت: آرامگاه آبش خاتون تنها فرمانروای زن فارس در شــیراز مرمت 

می شود.
    محمد ثابت اقلیدی گفت: مرمت بنای تاریخی آبش خاتون با اعتبار یک میلیارد و 
۴۰۰ میلیون تومان انجام می شود. در این طرح مرمتی بازسازی و احیا بخش هایی از 
دیوار ضلع جنوبی مقبره بر اســاس طرح اولیه صورت می گیرد. وی بابیان اینکه بنای 
آرامگاه آبش خاتون متعلق به دوره تیموری – صفوی است گفت: بنا از سنگ و آجر، 

چوب و گچ و تزیینات کاشی کاری معرق ساخته شده است.
  »آبــش خاتون« تنها فرمانروای زن فارس در ســال ۶۲۲ قمری فرمانروای فارس 
بود و بر اساس مستندات موجود، او در زمان حکمرانی خود فعالیت های زیادی برای 
پیشرفت شهر انجام داد. ساختمان آرامگاه آبش خاتون در تاریخ ۱۵ دی ماه ۱۳۱۰ در 
فهرست آثار ملی ایران ثبت شد.به گزارش خبرگزاری صدا و سیما، به گفته کارشناسان، 
این بنا دوطبقه و از بیرون و داخل دارای کاشی کاری ها و معرق هایی مزین شده با آیات 

قرآنی بوده، آیاتی که با خط ثلث نوشته بودند.

مرمت آرامگاه تنها فرمانروای زن 

گروه فرهنگی// رئیس ســازمان سینمایی 
کشور گفت: کمتر از ۳۰ هنرمند گرفتار مشکل 
و ممنوعیت کاری هستند که تعدادی از آنها 

در خارج از کشور به سر می برند. 
   محمد خزاعی رئیس ســازمان سینمایی عنوان 
کرد: ســینما بعد از انقلاب اسلامی با همه فراز و 
فرود ها همچنان، شاخص ترین جلوه فرهنگی کشور 
است و در سه ســاله اخیر هم، به رغم رخداد های 
بی ســابقه، در مسیر توســعه قرار دارد.خزاعی 
خاطرنشــان کرد: از دوران کرونا، فضای عمومی 
فرهنگ و هنر دچار رکود، سردی و یاس شده بود؛ 
اما خوشبختانه، با همراهی قاطبه فعالان سینمایی 
و بزرگان این عرصــه به نقطه مطلوب و رضایت 
بخشــی رســیده که می توانیم امروز، از ایده ال ها 
و آرمان های حــوزه فرهنگ حرف بزنیم و زمینه 
 برای بحث های جدی تر فرهنگی و ســینما فراهم 
شــده اســت.وی با بیــان اینکه ســال ۱۴۰۰ 
خوشبین ترین تحلیل گران هم، پیش بینی نمی کردند 
سینما با آن شرایطی که داشــته، به رشد و رونق 
امروز برسد افزود: وقتی قطار توسعه به حرکت در 
آمد، اقتصاد سینما جان دوباره گرفت، سالن های 
گرفتار تعطیلی و تغییر کاربری دوباره رونق گرفتند 
و اعتماد مردم و مخاطبان به فیلم ها و ســالن های 
سینما برگشت، اکنون، می توان از نیاز های آرمانی تر 
در این عرصه حرف زد.رئیس سازمان سینمایی با 
اشــاره به تلاش مضاعف برای رفع ممنوعیت ها و 
محدودیت های سینماگران بیان داشت: طی چهل 
سال گذشته، در همه دولت ها همواره برای افراد و 
آثاری مشکلاتی پیش آمده است، از دهه ۶۰ هم 
ممنوعیت فعالیت برخی هنرمندان و آثار هنری را 
شــاهد بوده ایم و این پدیده چیز جدیدی نیست. 
در همه دوره ها یک سری فیلم ها موانعی برای اکران 
داشــتند و در سال های بعد به دلیل برخی مسائل، 
مشکلاتشــان رفع شده اســت.خزاعی ادامه داد: 
معتقدم هیچکس نمی تواند یک هنرمند را محدود 

کنــد مگر اینکه خودش ایــن محدودیت را برای 
خودش ایجاد کند، هنرمند همــواره با اثر هنری 
خود ماندگار است.رئیس سازمان سینمایی تاکید 
کرد: هنرمند عضو حزب سیاســی نیست، هنرمند 
قرار نیست کار سیاسی کند، بلکه هنرمند باید در 
اثر هنری خودش حرفش را مطرح کند. ســینما و 
فرهنگ هم محل تاخت و تاز سیاستمداران نیست. 
بلکه فرهنگ و هنر برای مدیریت سیاســتمداران 
و توســعه و پیشرفت کشور اســت.وی ادامه داد: 
هنرمندان باید در آثارشان، دغدغه های سیاسی و 
اجتماعی خود را منعکس کنند. آزادی حق هنرمند 
است ولی اگر کســی بخواهد به جای کار هنری، 
وارد کنشــگری سیاسی شود طبیعی است که باید 
مســئولیت کارش را هم بپذیرد. مانند مهندس و 
پزشکی که خارج از حوزه تخصصی وارد جریان 
سیاسی و حزبی می شــوند. هنرمند واقعی اجازه 
نمی دهد جریانات سیاســی از آنهــا برای منافع 
خودشان سو استفاده کنند.رئیس سازمان سینمایی 
با اشاره به ســیر اتفاقات معاصر گفت: متاسفانه، 
ما به جای اینکه بر اســاس چشم انداز برنامه های 
تحولی تدوین شده حرکت کنیم به دلیل مواجهه با 
بسیاری از بحران ها و پدیده های اجتماعی ناچاراً، 
همه انــرژی و تمرکزمان را مصروف حل و فصل 
و رفع مشکلات غیرسینمایی برخی هنرمندان کرده 
ایم.وی ادامه داد: امروز کمتر از ۳۰ هنرمند گرفتار 
مشکل و ممنوعیت کاری هستند که تعدادی از آنها 
در خارج از کشور بسر می برند و چند نفری هم به 
خاطر موضوع حجاب مشکل دارند که مشکلات 
تعدادی از آنها با همکاری و کمک خودشــان در 
حال حل شدن است.خزاعی خاطرنشان کرد: بخش 
اعظمی از وقت و انرژی ما با کمک دوستان خانه 
سینما برای رفع این گونه گرفتاری های همکاران 
سینمایی در محاکم قضائی و امنیتی گذشت.خزاعی 
بــا بیان اینکه پایبند به حرف و قول خودم در این 
سه ساله بوده ام اظهار داشت: به جز فیلم غلامرضا 

موســوی هیچ فیلم توقیفی در زمان مدیریت من 
وجود ندارد که پروانه ساخت دریافت کرده و مجوز 
نمایش نداشته باشد، این فیلم هم فرآیندی مغایر با 
آیین نامه ســاخت را طی کرده و تخطی عوامل از 

قوانین کشور در آن اتفاق افتاده است.
  خزاعی تصریــح کرد: در رابطــه با ممنوعیت 
فعالیت های هنرمنــدان نیز، باید بگویم که وزارت 
فرهنگ و ارشاد و سازمان سینمایی ابزار و اختیاری 
برای ممنوع کردن در هیچ دوره و دولتی نداشته و 
 ندارد و مســئولیتی هم، در این زمینه ندارد بلکه 
قوه قضائیه و مراجع قانونی به این گونه موضوعات 
رسیدگی می کنند. قطعاً هیچ مدیری دوست ندارد 
که در فضای کاری خودش فضای سردی ببیند و ما 
با تمام قوا کار کردیم تا در سینما دوستی و مودت 
حفظ و تقویت شــود.وی خاطرنشــان کرد: سال 
۱۴۰۰ یک سینمای ورشکسته را تحویل گرفتیم 
و امروز، ســینما در وضعیت مطلوبی قرار دارد و 
قطعا، اگر برخی پدیده های اجتماعی و مشکلات 
فرامتن ســینما نبود تراز رشد سینما از این سطح 
هم فراتر می رفــت و همه این موفقیت ها با همت 
و همراهی خانواده سینما، بزرگان و پیشکسوتان 
این عرصــه و عزیزانی که تعدادی از آن ها در این 
جمع حاضر هستند محقق شده است.رئیس سازمان 
سینمایی بیان داشت: من روز های بهتری را برای 
ســینمای ایران آرزو می کنم و امیدوارم که گروه 
بعدی سازمان سینمایی بهترین اتفاقات را رقم بزنند 
و خانواده سینما خوب و خرم در کنار هم فعالیت 
کنند.به گزارش باشگاه خبرنگاران جوان، خزاعی 
گفت: از زحمات مجید اسماعیلی برای موزه سینما 
باید تشکر کرد. موزه سینما با الگوی توسعه ای که 
در پیش گرفته، امروز در سطح مطلوبی قرار گرفته 
و به سمت استاندارد های جهانی نزدیک شده است. 
نباید از یاد ببریم که موزه سینما خانه هنرمندان و 
سینماگران است و هر زمانی که بخواهند می توانند 

محل رفت و آمدشان باشد.

رئیس سازمان سینمایی کشور: 

مشکل هنرمندان ممنوع الکار در حال حل شدن است 

گروه فرهنگی// در دنیای امروز هر کشور به دنبال 
ارائه نمادی از فرهنگ خود در بسترهای متفاوت 
اســت تا در عصر تکنولوژی و رســانه از دیگر 
کشورها در زمینه شناســاندن فرهنگ و ایجاد 
خرده فرهنگ ها عقب نماند. ایران نیز اوایل دهه ۸۰ 
شمسی با تولید عروسک های »دارا و سارا« شروع 
به تولید و معرفی محصولی کرد که هدف نهایی آن 
در درجه اول ایجاد یک نماد فرهنگی برای کودکان 
ایرانی و در درجه دوم شناساندن فرهنگ متنوع 

ـ اسلامی به جهانیان باشد.  ایرانی ـ
    پروژه ای که هرچند تاکنون به نتیجه عینی مشخصی 
نرسیده اما رها هم نشده است. اکنون مسئولان کانون 
پرورش فکری کودکان و نوجوانــان خبر از احیای 
عروسک های دارا و ســارا داده اند؛ خبری خوش که 
خاطره یک شکســت را یــادآوری می کند و بیم آن 
می رود که اگر در بر همان پاشنه قبل بچرخد، پروژه 

احیای این عروسک ها به شکستی دیگر منجر شود. 
*  احیای یک شکست ملی 

   اخیــرا فرهاد فلاح، معاون فرهنگی کانون پرورش 
فکری کودکان و نوجوانان از احیای عروســک های 
دارا و سارا خبر داده و گفته است: »اواخر شهریورماه 
شخصیت نمایشــی این عروسک ها رونمایی می شود 
و پــس از آن جریــان بازارپردازی آنهــا را دنبال 
می کنیم.« وی همچنین به مصوبات شورای معاونین 
کانون پرورش فکری کودکان و نوجوانان اشــاره کرد 
و ادامه داد: »بر این اســاس کانون تصمیم به احیای 
عروســک های دارا و سارا گرفته است و می خواهیم 
اشکالات گذشــته را برطرف و منظومه وار نسبت به 
بازارپــردازی و تولیدمحتوا پیرامون آنها اقدام کنیم تا 
علاوه بر خود عروسک برای کتاب، انیمیشن، نمایش 
و... نیز به تولیدمحتوا بپردازیم. از ۲۷ تا ۳۰ شهریور 
جشنواره نمایش کودک و نوجوان در مرکز تئاتر کانون 
در پارک لاله تهران برگزار می شود. قرار است در این 

جشنواره عروسک نمایشی دارا و سارا رونمایی شود تا 
از این پس با تولیدمحتوا در حوزه نمایشی هم کودکان 
و نوجوانان با این دو عروســک ارتباط برقرار کنند.« 
البته فلاح به این نکته اشاره کرده که درباره عروسک 
دارا و سارا تمرکز تولیدمحتوا براساس نمایش است.

فلاح با اشــاره به تصمیم کانون پرورش فکری برای 
تولید دارا و ســارا براســاس اقلیم ها و فرهنگ های 
مختلف کشــور اظهار کرد: »یعنی این عروسک ها را 
براســاس فرهنگ سیستانی،  آذری، شمالی و... تولید 
کنیم. فعلا سیاســت تولیدمحتوا برای مناطق مختلف 
با زبان و گویش فارســی است اما ممکن است بعدا 
براســاس نیازســنجی برای هر فرهنگ هم به شکل 
مشخص تولیدمحتوای مخصوص داشته باشیم.« وی 
با بیان این که فعلا نمی توان برآورد دقیقی از زمان تولید 
انبوه عروسک دارا و سارا داشت،  گفت: »سعی ما این 
است که بعد از رونمایی عروسک به سمت اجراهای 
استانی و حضور عروسک در برنامه های صداوسیما 
برویم. این مهم است که بچه ها پیام های اخلاقی را از 
سمت این عروسک ها دریافت کنند.«بدون شک احیای 
پروژه ای که زمانی برچسب برند ملی را با خود داشت 
فعالیتی درخور توجه به حســاب می آید، اما با توجه 
به صحبت های اخیر آقای فلاح ذکر چند نکته الزامی 
است. چون همچنان که طرح اولیه عروسک های دارا و 
سارا به شکست منجر شد طرح احیای این عروسک ها 
به شکلی که پیش از این در توضیحات معاون فرهنگی 
کانون پرورش فکری کودکان و نوجوانان آمده است 
نیز نتیجه ای بهتر از طرح تولید این عروسک های ملی 

در سال ۸۰ ندارد.
*  جای خالی پیوست رسانه ای 

  ایده اولیه ســاخت عروســک های ملی دارا و سارا 
نخســتین بار در ســال ۱۳۸۰ مطرح شــد. ایده ای 
که هــدف غایی آن جایگزینی عروســکی ایرانی با 
ـ اسلامی به جای عروسک  نشانه های فرهنگی ایرانی ـ

باربی، نمونه غربی آن بــود؛ هدفی بزرگ که اجرای 
آن نیازمند نقشه راهی بلندمدت است که بخش زیادی 
از آن باید با تولید آثار نمایشــی مخصوصا انیمیشن 
دنبال می شد. در نهایت اما برای عروسک های ایرانی 
صرفا وسایل جانبی ای مانند نوار سرود، تقویم، پوستر 
و جوراب طراحی و تولید شد که در مقابل نمونه غربی 
که توان اصلی خود را بر تولید آثار نمایشی گذاشته بود 
جذابیتی نداشت. دست آخر نیز به دلیل کیفیت نامرغوب 
تولید داخلی، ساخت این عروسک ها به چین واگذار 
شــد اما آنها هم از نظر وزن و نیز قابلیت های فرعی، 
قدرت رقابت با رقبای خارجی را نداشتند.اکنون اما 
با گذشــت بیش از ۲۰ سال و رونمایی از سه نسل از 
عروسک های دارا و ســارا، کانون پرورش فکری به 
فکر احیای این عروســک ها افتاده است اما همچنان 
برای بازارسازی حول شخصیت  این عروسک ها تقریبا 
همان راه گذشــته را قرار است طی کند. اگرچه اعلام 
شده است تولیدمحتوا برای شخصیت سازی عروسک ها 
براساس کتاب و انیمیشن است اما تکیه این بخش مهم 
از احیای دارا و ســارا همچنان بر عهده نمایش های 
صحنه ای اســت. نمایش هایی که مخاطب محدودی 
دارد و عملا نمی تواند در معرفی عروسک های دارا و 

سارا موفق ظاهر شود.این ماجرا زمانی جالب می شود 
که شرکت تولیدکننده عروسک باربی هم به دلیل افت 
فروش عروسک ها و محصولات جانبی آنها طی یک 
پروژه چندســاله اقدام به احیای محصول خود کرد؛ 
احیایی که مانند بمب در دنیای سرگرمی صدا کرد و 
سود سرشاری را از طریق فروش فیلم باربی به خود 
اختصاص داد. اکنون این پرسش پیش می آید که کانون 
پرورش فکری کودکان و نوجوانان نیز که در چند سال 
اخیر نامش به عنوان سرمایه گذار در فیلم های مختلفی 
به چشــم می خورد چرا قرار نیست برای محصولات 
تولیدی خود سرمایه گذاری کند و به معرفی همه جانبه 

عروسک های دارا و سارا بپردازد؟  
*  توجه به نیازهای مخاطب 

  نکته دیگر در صحبت هــای معاون فرهنگی کانون 
پرورش فکری کودکان و نوجوانان، مخاطبی اســت 
که این محصولات فرهنگی باید به آنها معرفی شــود 
و حتی بازاری حول آنها شــکل بگیرد، یعنی کودکان 
نسل Z. کودکان و نوجوانانی که امروزه آنها را به اسم 
نسل Z می شناسیم ویژگی های مشترکی با هم دارند و 
اگر بخواهیم محصولی برای این مخاطب سنی تولید 
و به آنها معرفی کنیــم، ناگزیریم که به این ویژگی ها 

توجه کنیم. ازجمله ایــن ویژگی ها می توان به بومی، 
دیجیتال و خیال پرداز بودن آنها اشــاره کرد؛ نکته ای 
که باید حتما برای احیای عروســک های دارا و سارا 
در نظر گرفت و با توجه به ویژگی های مشترک میان 
اهالی نســل Z قطعا اجرای نمایش های صحنه ای در 
اولویت هــای چندم قرار می گیرد و بهترین راه احیای 
عروسک های دارا و سارا را باید در تولید آثار نمایشی 
مانند فیلم، سریال، انیمیشن و بازی های رایانه ای پیدا 
کرد. خلاصه این که احیای عروســک های ملی دارا و 
سارا به خودی خود اتفاقی خوب در عرصه فرهنگی 
کشور به حساب می آید و می تواند به نمادی فرهنگی 
برای کودکان و نوجوانان ایرانی تبدیل شود اما تحقق 
این هدف در دنیای امــروز که مخاطبان هدف یعنی 
نســل Z به جدیدترین آثار فرهنگی جهان دسترسی 
دارند و هر روز تحت تاثیــر آثار و اخبار مربوط به 
قهرمانان و ابرقهرمانان محبوب غربی خود قرار دارند 
کار دشواری است که نیاز به برنامه ریزی بلندمدت و 
نقشه راه از پیش تعیین شده دارد، در غیر این صورت 
احیای این عروسک ها مانند قبل به شکست می انجامد 
و مصداق مثال معروف آزموده را آزمودن خطاســت، 

می شود. /جام جم آنلاین

دارا و سارا؛ آزموده را آزمودن خطاست! 
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در امتداد تاریکی

 
۱۰ســال با نداری و بداخلاقی های شوهرم کنار آمدم 
چراکه مادرم همواره مرا به صبر و گذشــت در زندگی 
مشــترک توصیه می کرد و من هم به خاطر دو فرزندم 
فراز و نشــیب های زندگی را پشت سر می گذاشتم اما 

دیگر نمی توانم این شرایط وحشتناک را تحمل کنم ...
زن ۳۱ ساله در ادامه سرگذشت خود به مشاور و مددکار اجتماعی 
کلانتری گفت: زندگی فلاکت بار من زمانی رنگ سیاهی به خود 
گرفت که شوهرم عینک بدبینی را روی چشمانش گذاشت و این 
گونه روابط ما به ســردی گرایید چراکه او اخلاق به خصوصی 
داشــت و حتی اجازه معاشرت با اطرافیانم را نمی داد .حتی نمی 
توانستم کسی را به منزلم دعوت کنم و یا با خانواده ام به تفریح و 
دورهمی بروم! فقط حق داشتم گاهی به منزل مادرم سر بزنم آن 
هم باید در ساعت مشخصی به خانه بازمی گشتم تا مبادا شوهرم 
زودتر از من به خانه برســد! نگرانی و ناراحتی را کاملا در چهره 
پدر و مادرم احساس می کردم . آن ها متوجه شده بودند که دیگر 
از زندگی مشترکم رضایت ندارم و تنها به خاطر فرزندانم مقاومت 
می کنم . از ســوی دیگر »اســماعیل« که تعمیرگاه سیستم برق 
خودرو داشت همواره تعمیر خودروها را به شاگردش می سپرد و 
خودش به دنبال خوشگذرانی و تفریح بود. او با دوستانش بساط 
مشروب خوری و استعمال مواد مخدر پهن می کرد اما من اجازه 
نداشتم حتی در فضای سبز نزدیک منزلمان قدم بزنم! چه برسد 
به این که روزی با هم به مســافرت و تفریح برویم!دیگر تحمل 
زورگویی های شوهرم را نداشتم به همین دلیل یک شب زمانی که 
روی مبل دراز کشیده بود،فریاد زدم »دیگر از این زندگی فلاکت 
بار خسته شــده ام! گناه من چیست که با تو ازدواج کردم!تا کی 
باید این شرایط وحشتناک را تحمل کنم!« هنوز جملاتم به پایان 
نرسیده بود که لیوان روی میز عسلی را به سمت من پرت کرد اما 
من روی زمین نشستم و لیوان به دیوار برخورد کرد. اسماعیل با 
عصبانیت مرا مقابل چشمان فرزندانم به بادکتک گرفت و سپس 
با همان پوشش منزل مرا از خانه بیرون انداخت. زن صاحبخانه 
با دیدن این وضعیت با مادرم تماس گرفت و پدر ومادرم هراسان 
و سراســیمه به آن جا آمدند و مرا به خانه خودشان بردند! چند 
روز بعد در حالی که دلشوره فرزندانم را داشتم و نگران خورد و 
خوراک آن ها بودم ناخودآگاه به طرف منزلم رفتم ولی اسماعیل 
همه قفل ها را عوض کرده بود. از داخل کوچه فرزندانم را پشت 
پنجره دیدم که اشک می ریختند دلم برای آن ها سوخت و دوست 
داشتم فرزندانم را به آغوش بگیرم اما فقط با زبان اشاره با آن ها 
سخن می گفتم که در همین لحظه ناگهان اسماعیل از راه رسید و 
با دیدن من، دوباره ســر وصدا به راه انداخت و مرا تهدید کرد که 
دیگر در آن محدوده پیدایم نشود!خلاصه در حالی که اشک های 
فرزندانم به شدت آزارم می داد به خانه پدرم بازگشتم و تصمیم به 
طلاق گرفتم چراکه او با تهمت های ناروا ادعا می کند من با افراد 
دیگری ارتباط دارم و به او خیانت می کنم! با وجود این پولی برای 
مشورت با وکیل ندارم به همین خاطر هم به کلانتری آمدم تا از او 

شکایت کنم اما ای کاش ...

تباهی با عینک بدبینی !

»ببینکا« چین را درنوردید
  طوفان موسوم به »ببینکا« شانگهای چین را درنوردید و 
زندگــی مردم را مختل کرد. این طوفان می تواند قوی ترین 
طوفانی باشد که در ۷۵ سال گذشته به مرکز مالی چین ضربه 
زده است. در همین حال مقامات شانگهای، شهری که نزدیک 
به ۲۵ میلیون نفر در آن زندگــی می کنند، فعالیت مدارس 
و حمــل و نقل عمومی را به عنــوان یک اقدام احتیاطی به 
حالت تعلیق درآوردند.مقامــات محلی برای طوفان ببینکا 
هشــدار قرمز صادر کرده اند که بالاترین سطح هشدار است. 
بیش از ۴۱۴ هزار نفر از ســاکنان شانگهای در پی اقدامات 
پیشگیرانه در برابر پیامدهای احتمالیِ طوفان و تخلیه شهر، 
آواره شدند.طوفان ببینکا همچنین از ژاپن و مرکز و جنوب 
 فیلیپین عبور کرد و سقوط درختان باعث مرگ ۶ نفر در این

 کشورها شد.
4 دانش آموز در سقوط درخت جان باختند

  ســقوط یک درخت روی یک ســه چرخه در حال 
حرکت در استان لانائو دل سور در جنوب فیلیپین، جان 
چهار کودک را گرفت. پلیس اعــلام کرد این حادثه در 
امتداد بزرگراه در حالی که  دانش آموزان ۷ تا ۱۵ ســاله 
سوار بر سه چرخه به سمت مدرسه ای در شهر مالابانگ 
می رفتنــد، رخ داد. راننده ســه چرخه نیــز به همراه دو 
سرنشین دیگر به شدت مجروح شدند. پلیس گفت وزش 
باد شدید درخت کنار جاده را ریشه کن کرد و باعث سقوط 
آن روی سه چرخه شد. مرگ هر چهار نفر در بیمارستان 
 محلی تأیید شــد. ســه دانش آموز هــم در این حادثه 

زخمی شدند.
نجات ۸ نفر پس از واژگونی قایق ماهیگیری در 

سواحل کره جنوبی
   رســانه ها به نقل از گارد ســاحلی اعلام کردند همه 
۸ سرنشــین قایق ماهیگیری که در ســواحل غربی کره 
جنوبی واژگون شــد، نجات یافتند.کشتی ماهیگیری ۳۵ 
تنُی در شــهر بندری غربی گونسان واژگون شد. با اعزام 
بالگردهای گارد ساحلی و کشتی های گشت زنی به محل 
حادثه، تمامی هشــت سرنشین این قایق نجات یافتند.به 
گزارش دفتر ریاســت جمهوری، یون سوک یول، رئیس 
جمهور کره جنوبی به وزیر اقیانوس ها و شیلات و رئیس 
گارد ساحلی دستور داد تا با بسیج همه پرسنل و تجهیزات 
 موجــود پس از دریافــت گزارش حادثــه، قربانیان را

 نجات دهند.
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پرونده  متهم  گروه حــوادث// ۱۶ 
سرقت بزرگ از صندوق امانات بانک 
با حکم  ملی شعبه دانشگاه تهران 
قضایی به مجازات حد، حبس، شلاق 

و رد مال محکوم شدند.
این سرقت عجیب از صندوق امانات بانک 
ملی شعبه دانشگاه در ۱۵ خرداد ۱۴۰۱ رخ 
داد و به ۱۵۵ صندوق دستبرد زده شد پس 
از دستگیری متهمان، پرونده برای رسیدگی 
به شعبه ۱۰ دادگاه کیفری یک استان تهران 

فرستاده شد.
در جلســه رســیدگی به این پرونده، متهم 
ردیــف اول به جایگاه رفت و با تشــریح 
جزئیات ســرقت از صندوق امانات بانک 
ملی به قضات گفت: من منکر ســرقت از 
بانک ملی نیســتم. من یک ماه قبل از این 
سرقت یک کار بانکی در بانک ملی شعبه 
دانشگاه داشتم. در انتظار رسیدن نوبتم بودم 
که چشمم به تابلوی صندوق امانات افتاد. 
از آنجا که مشــکلات اقتصادی عدیده ای 
داشــتم و به دنبال راه حلی برای مشکلات 
مالی ام بودم، به فکر ســرقت افتادم.  وقتی 
با ترفندی از زیر زبان کارمند بانک حرف 
کشیدم و فهمیدم بانک نگهبان ندارد و قفل 
صندوق ها نیز چندان ایمن نیست در تصمیم 

خود مصمم تر شدم.
متهم ردیف اول در توضیح شروع به سرقت 
نیز گفت: موضوع را به دوستم بهروز گفتم 
و پس از آن وسایل مان را آماده کردیم و به 

برادرهایم حمیــد و محمود زنگ زدم و از 
آنها خواســتم تا من و بهروز را به نزدیک 
شعبه برسانند. آنها می دانستند ما می خواهیم 
از جایی ســرقت کنیم اما نمی دانستند قرار 
است از بانک ملی ســرقت کنیم.  من هم 
نمی خواســتم پای آنها در پرونده باز شود. 
نیمه شب وارد بانک شدیم، از کار انداختن 
آژیر خطر و دزدگیرها ۵ دقیقه طول کشید 
اما دو ســاعت پشــت در پارکینگ منتظر 
ماندیم تا اگر پلیس یا مأموری متوجه قطع 

شدن دزدگیرها شد بتوانیم فرار کنیم.
 وقتی کسی نیامد، خودمان را به صندوق ها 
رســاندیم و من پنجره نظارت آن را برش 
دادم و وارد شــدم. ابتدا با چکش ضربه ای 
به یکی از صندوق ها زدم که در آن براحتی 
باز شد و بسرعت سراغ صندوق های دیگر 
رفتــم و هر کدام را بــا یک ضربه چکش 
باز  کردم. تقریباً ســاعت ۸ و نیم– ۹ صبح 
روز بعد کارمان تمام شد و می خواستیم از 
محل خارج شویم که دیدیم خیابان انقلاب 
به خاطر یک مراسم شلوغ است و مجبور 
شدیم در داخل بانک منتظر بمانیم تا خلوت 
شود. حدود ساعت ۲ ظهر بود که به برادرم 
زنگ زدم و آنها به سراغ مان آمدند. قاضی 
از متهم پرسید: چه مقدار از اموال سرقتی را 

به دوستت دادی؟
متهم جواب داد: ۲۰ میلیارد تومان ســکه 
و دلار بــه بهــروز دادم و هــزار و ۲۰۰ 
ســکه تمام بهار آزادی و ۴۰۰ هزار دلار 
را بــه صورت باندرول به رســم امانت به 

دوســتم اکبر که نمایشــگاه خودرو دارد، 
دادم و گفتم مــن ۱۰ روز به ترکیه می روم 
و اگر نیاز داشتم، می گویم برایم حواله کن. 
در ادامــه بهروز به جایــگاه رفت و ضمن 
تأیید اظهارات همدســتش گفت: من همه 
حرف های دوستم را قبول دارم. ما سرقت 
کردیم اما نه مســت بودیــم و نه جایی را 
تخریب کردیم. من مشــکلات روانی دارم 
و به افسردگی مبتلا هستم به همین خاطر 
هم از سربازی معاف شده ام. به همین دلیل 
فکر سرقت حس سرخوشی به من می داد و 
خوشحالم می کرد. وی درباره پول هایی که 
گرفته بود، گفت: به چند نفر از جمله پدرم 
بدهکار بودم و بدهی هایم را دادم. البته پول 
 زیادی نصیبم شده بود و انتظار چنین پولی 

را نداشتم. 
بعد از آن هم ۵۰۰ هــزار دلار و ۲۰ هزار 
یورو به یکــی از اقوامم دادم تا برایم ملک 
بخــرد، اما او یک روز بعد زنگ زد و گفت 
نمی تواند مسئولیت آن را قبول کند و من هم 
گفتم پول ها را به عمه ام بدهد. در ادامه حمید 
و محمود هم به جایــگاه رفتند و با تأیید 
اظهارات برادرشان و بهروز، مدعی شدند نه 
در جریان ســرقت از بانک ملی بودند و نه 

نقشی در آن داشتند.
 سپس پدر بهروز به جایگاه رفت و گفت: 
پســرم بدهی اش را به من داد، نمی دانستم 
پول ها ســرقتی اســت. او به من گفت، در 
ســایت شــرط بندی فوتبالی برنده شده و 
بخشــی از جایزه اش را هم باید در ترکیه 

تحویل بگیرد، وقتی به ترکیه رفت، متوجه 
ماجرای سرقت شــدم.در ادامه این جلسه 
ســایر متهمان هم به جایگاه رفتند و اظهار 
کردند از ماجرای ســرقت و پول هایی که 
به آنها سپرده شده بود اطلاعی نداشتند. با 
پایان جلسه دادگاه، قضات برای صدور رأی 
وارد شور شــدند و با توجه به مدرک های 
موجود در پرونــده، متهم ردیف اول و دوم 
را به مجازات حد، هرکدام را به یک ســال 
و شــش ماه حبس و ۷۴ ضربه شــلاق به 
خاطر سرقت از بانک های ملی و تجارت 
و ۱۰ سال حبس به خاطر پولشویی محکوم 
کردند. همچنین متهم ردیف سوم و چهارم به 
خاطر معاونت در سرقت به ۵ سال حبس 
و رد مال محکوم شدند. قضات هرکدام از 
متهم های ردیف پنج تا شانزده را به خاطر 
تحصیل مال مسروقه و پولشویی در مجموع 
به بیش از ۳۰ سال حبس، شلاق و رد مال 

محکوم کردند.
به گزارش ایران، مجــازات حد در قانون 
گفتنی است در قانون مجازات اسلامی، حد 
به مجازاتی گفته می شــود که نوع و میزان 
و کیفیت آن در شــرع تعیین شده است. بر 
اســاس این قانون مجازات سرقت حدی 
کیفری اســت و در مرتبه اول شــامل قطع 
چهار انگشت دست راست سارق، در مرتبه 
دوم قطع پای چپ ســارق، در مرتبه سوم 
حبس ابد و در مرتبه چهارم اعدام می شود.

سرقت های متعدد تا هنگامی که حد جاری 
نشده حکم یکبار سرقت را دارد.

حکم سارقان صندوق امانات بانک ملی دانشگاه صادر شد

مجازات حد، حبس و شلاق در انتظار سارقانمجازات حد، حبس و شلاق در انتظار سارقان

دپوي 4۰ میلیاردي کالاي قاچاق لو رفت 
 گروه حوادث// فرمانده انتظامي اســتان هرمزگان از کشف کالاي 
قاچاق از یک دپو، به ارزش بیش از 4۰ میلیارد ریال در این استان 

خبر داد . 
 به گزارش خبرنگار دریا، سردار »علي اکبر جاویدان » در تشریح این خبر بیان 
داشــت: در اجراي طرح مبارزه با قاچاق کالا، پلیس امنیت اقتصادي استان در 
پي انجام کار اطلاعاتي دقیق از انبار نگهداري کالاي قاچاق در یکي از محلات 

شهرستان بندرعباس مطلع و پیگیري موضوع را در دستور کار قرار دادند. 
 وي افزود: مأموران این یگان یا تشکیل تیمي مجرب ضمن هماهنگي با دستگاه 
قضایي به محل مورد نظر اعزام و در بازرسي  از آن محل ۴ دستگاه انجین تریلر 

و یک دستگاه کولر قاچاق کشف کردند. 
 این مقام ارشد انتظامي ارزش مالي محموله کشف شده بنا براعلام نظر کارشناسان 
اقتصادي را ۴۰میلیارد و سیصد میلیون ریال عنوان و تصریح کرد: در این رابطه 
یک نفر  متهم  دستگیر و به همراه پرونده متشکله به مرجع قضایي معرفي گردید.

گروه حوادث// مدیرکل پزشــکی قانونی هرمزگان 
از کاهش بیش از هفت درصدی جانباختگان و سه 
درصدی مصدومان  حوداث رانندگی در ســه ماهه 

نخست سال جاری در این  استان خبر داد. 
دکتر ســید جواد میرهادی گفت: طبق آمارها ۱۳۸ پرونده  به 
دلیل فوتی ناشی از تصادفات به ادارات پزشکی قانونی استان 
هرمزگان ارجاع شده است، این رقم در مدت مشابه سال گذشته 

که تعداد فوتی تصادف ۱۴۹نفر بود، بیش از هفت درصد کاهش 
یافته اســت.وی خاطر نشــان کرد: از کل فوتی های ناشی از 
تصادف طی مدت یاد شــده ۱۱۵ نفر مرد و ۲۳ نفر زن بودند. 
این در حالی است که در مدت مشابه سال گذشته ، ۱۲۲ پرونده  
از فوتی ناشی از تصادف ارجاع شده به ادارات پزشکی قانونی 
اســتان مربوط به آقایان و ۲۷نفر از بانوان بودند.کاهش بیش 
از سه درصد مصدومان حوادث رانندگی در هرمزگان مدیرکل 

پزشکی قانونی اســتان هرمزگان با اشاره به کاهش مصدومان  
حوداث رانندگی طی ســه ماهه نخست  سال۱۴۰۳، گفت: در 
مدت یاد شــده یکهزار و ۴۰۱ نفر مصــدوم به دلیل صدمات 
ناشــی از تصادفات به ادارات پزشکی قانونی استان هرمزگان 
مراجعه کردند، این رقم درمقایســه با ســال گذشته که تعداد 
مراجعان  تصادف یکهزار و ۴۵۹ نفر بود، بیش از ســه  درصد 
کاهش یافته است .وی تاکید کرد: از کل مراجعان تصادف در سه 
 ماهه نخست سال جاری، یکهزار و سه  نفر مرد و ۳۹۸ نفر زن 

بودند.
این در حالی اســت که در سه ماهه نخست سال ۱۴۰۲ ، یک 
هزار و ۵۵ نفر از مراجعان  تصادف به ادارات پزشکی قانونی این 

استان مرد و ۴۰۴ نفر زن بودند.

گروه حوادث// مردی که متهم بود دختر مورد 
علاقه اش را پس از آزار در کوه به قتل رسانده، 

پس از ۲4 سال از ماجرا تبرئه شد .
تحقیقات جنایی در این پرونده از اردیبهشت سال۱۳۷۹ 
و با گزارش ســقوط مرگبار دختر جوانی به نام ستاره 
از کوهی در شهرســتان فیروزکوه اســتان تهران آغاز 
شــد.ماموران با حضور درمحل متوجه شدند ستاره در 
حال کوه پیمایی بوده که به پایین ســقوط کرده و براثر 
شــدت جراحات در دم جان باخته بود. شاهدان ماجرا 
در تحقیقات مدعی شــدند لحظه سقوط دختر جوان را 
ندیده اند.جسد برای تعیین علت مرگ به پزشکی قانونی 
منتقل شد که پزشکان علت مرگ او راصدمات ناشی از 
سقوط از کوه اعلام کردند. جسد بادستور قضایی تحویل 

خانواده اش شدوآنها پیکر دخترشان را دفن کردند.۲۰ 
ســال بعد از این ماجرا پدر ستاره با مراجعه به پلیس 
آگاهی شکایت جدیدی مطرح کرد و گفت: پسر جوانی 
به نام امین به دخترم علاقه مند شده بود و به خواستگاری 
او آمد اما من مخالف این ازدواج بودم. دخترم به نظر من 
احترام گذاشت. چند روز قبل متوجه شدم امین نزد دو 
نفر از دوستانش اعتراف کرده که روز حادثه همراه ستاره 
به کوه رفته و بعد از شــنیدن جواب رد، دخترم را آزار 
داده و از کوه به پایین پرت کرده است. حالا از این پسر 

به اتهام قتل دخترم شکایت دارم.
پس ازاین شکایت، امین شناسایی و دستگیر اما منکر 
قتل ســتاره شدو درتحقیقات گفت: من به ستاره علاقه 
داشتم و می خواستم با او ازدواج کنم اما پدرش مخالف 
این ازدواج بود. به همین دلیل ستاره ارتباطش را با من 
قطع کرد. روز حادثه ســتاره بــه تنهایی به کوه رفته و 
دچار حادثه شده بود. من همراه او نبودم و نمی دانم چرا 
پدرش من را مقصر مرگ دخترش اعلام کرده است. روز 
حادثه من با خودرویم در حال مسافرکشی بودم. ستاره 
بیماری صرع داشت و احتمال دارد در کوه دچار تشنج 
شده و سقوط کرده باشد.امین در حالی منکر قتل دختر 
مورد علاقه اش بود که پدر ســتاره اعلام کرد، می تواند 
دو شــاهدی را که امین نزد آنها به قتل ستاره اعتراف 
کرده به دادگاه بیاورد تا شــهادت دهند.پرونده سقوط 

مرگبار دختر جوان به شعبه ۱۱ دادگاه کیفری یک استان 
تهران ارسال شده تا قضات با حضور متهم و دو شاهد 
شاکی، ماجرای سقوط ستاره را بررسی کنند. در جلسه 
رسیدگی به این پرونده پدر ستاره با طرح دوباره شکایت 
برای امین درخواست قصاص کرد؛ سپس متهم در دفاع 
از خود گفت: ۲۰ ســال از این ماجرا گذشته و من برای 

خودنمایی پیش دوستانم چنین دروغی را گفتم. 
سپس دو شــاهد در جایگاه قرار گرفتند. یکی ازآنها 
گفت: امین آن موقع که ماجــرا را برای ما تعریف کرد 
سن کمی داشت . می گفت ستاره را آزار داده و از کوه به 
پایین پرت کرده. مطمئنم برای خودنمایی چنین ادعایی 
را مطرح کرده است. این در حالی است که دومین شاکی 
مدعی شــد چنین موضوعی را از امین نشنیده است.در 
ادامه قضات، پرونده را از موارد لوث تشــخیص داده و 

قرار شد گره این پرونده با مراسم قسامه باز شود. 
به گزارش جام جم، پدر ســتاره در این خصوص گفت: 
من قســم متهم را قبول ندارم . خودم هم نمی توانم برای 
گناهکار بودن او قسم بخورم، چون واقعیت را به چشم 
ندیدم. در ادامه امین ۵۰ بار قسم خورد که بی گناه است 
و گفت: باور کنید بــرای خودنمایی این ادعا را مطرح 
کردم و مرتکب قتل نشدم. قضات دادگاه در پایان امین 
 را تبرئه کردند که این حکم در دیوان عالی کشــور مهر 

تایید خورد.

تبرئه از اتهام قتل دختر مورد علاقه بعد از۲۰ سال

 آگهی مجمع عمومی فوق العاده 
شرکت تعاونی شماره ۲ اداره کل امور اقتصاد ودارایی به شماره ثبت ۲۴۵۴۵

بدینوسیله از کلیه سهامداران محترم شرکت دعوت می شود تا در جلسه مجمع عمومی فوق العاده که در تاریخ   8 مهرماه روز یکشنبه ساعت 9 
صبح در محل سالن کنفرانس اداره کل امور اقتصاد و دارایی برگزار میگرد حضور بهم رسانند. 

 دستور جلسه مجمع : اتخاذ تصمیم درخصوص افزایش سرمایه شرکت.
هیات مدیره شرکت تاریخ انتشارآگهي:1403/6/28

ن سند مالکیت آگهی فقدا
نظر به اینکه خانم منا / دستور بندری فرزند مصطفی به استناد دو فقره استشهادیه محلی بشماره 14036۲6۵40۷۸0003۲۸ مورخ 1403/06/19مدعیست 
که سند مالکیت شش دانگ عرصه و اعیان ک قطعه آپارتمان مسکونی نوع ملک طلق با کاربری به پلاک ثبتی 463۲ فرعی از 3۵۷1 اصلی ، مفروز و 
مجزا شده از 6۷ فرعی از اصلی مذکور ، قطعه 1 در طبقه 1 واقع در بخش 01 حوزه ثبت ملک ناحیه یک بندرعباس استان هرمزگان به مساحت 1۵۷.۸ 
متر مربع بشماره چاپی 041۵۸0 سری و سال 00 با شماره دفتر الکترونیکی 1401۲03۲313601۲4۸3 که منا / دستور بندری فرزند مصطفی شماره 
شناسنامه 13۲۵ تاریخ تولد13۵۸/06/19صادره از بندر عباس دارای شماره ملی 3391916۲06 ثبت و سند مالکیت صادر و تسلیم شده ؛ به علت جابه 
جایی مفقود گردیده تقاضای صدور سند مالکیت المثنی نموده ؛ لذا استناد ماده 1۲0 آئین نامه اصلاحی و تبصره ذیل آن بدینوسیله اعلام میشود هر کس 
مدعی انجام معامله نسبت به پلاک مذکور و وجود اصل سند مالکیت در نزد خود میباشد بایستی از تاریخ انتشار آگهی ظرف مدت 10 روز اعتراض 

خود را ضمن ارائه اصل سند مالکیت به این اداره تسلیم و رسید اخذ نماید در غیر این صورت وفق مقررات اقدام می گردد.1403/3۸۲ م/الف
تاریخ انتشار :1403/06/۲۸

علی اصغر ولی پور- رئیس اداره ثبت اسناد و املاک ناحیه یک بندرعباس

قوه قضائیه 
سازمان ثبت اسناد و املاک کشور 

اداره کل ثبت اسناد و املاک هرمزگان

ن سند مالکیت آگهی فقدا
به اینکه آقای مصطفی مسلمانی فرزند قدرت به شماره ملی 4699۵3۲66۷ به موجب دو فقره استشهادیه محلی مدعی شده است که سند مالکیت 
پلاک 6۸۷ فرمی از 16 - اصلی تحت عنوان شش دانگ یک باب خانه به مساحت4۸۵.04 متر مربع واقع در آبنما شهرستان رودان بخش سه بندر 
عباس که در دفتر املاک الکترونیکی شماره 1399۲03۲30610001۵9 ثبت و سند مالکیت آن به شماره چایی ۸16۵0۷ سری ب سال 9۸ صادر و 
 تسلیم ار گردیده است به علت جابجایی مفقود گردیده است و تقاضای صدور سند مالکیت المثنی بلاک فوق را برابر ماده 1۲0 آیین نامه قانون ثبت و 
تبصره های ذیل آن نموده است لذا در اجرای ماده مزبور اعلام می گردد چنانچه هر کس مدعی انجام معامله میباشد و یا سند مالکیت نزد او بایستی از 
تاریخ انتشار این اگهی ظرف مدت 10 روز اعتراض خود را به اداره ثبت رودان تسلیم و رسید اخذ نماید در صورت عدم اعتراض و عدم ارائه سند 
مالکیت اداره و املاک رودان مطابق ماده 1۲0 آیین نامه مزبور به صدور سند مالکیت المثنی بنام متقاضی اقدام خواهد نمود. ضمنا پلاک مزبور بموجب 

دستور شماره 140۲4099000۵4۷۵۲6۸ مورخ140۲/0۷/03صادره ازشعبه اجرای احکام شورای حل اختلاف شهرستان رودان بازداشت می باشد.۲۷ م/الف
تاریخ انتشار:1403/6/۲۸

ابوالحسن دستوری - رئیس اداره ثبت اسناد و املاک رودان

قوه قضائیه 
سازمان ثبت اسناد و املاک کشور 

اداره کل ثبت اسناد و املاک هرمزگان

 کاهش هفت درصدی جانباختگان حوادث 
رانندگی در هرمزگان



در صورت اضطرار برای در صورت اضطرار برای روشن کردن آتشروشن کردن آتش
 اطراف محل را از خار و خاشاک و علف های خشک پاک کنیم  اطراف محل را از خار و خاشاک و علف های خشک پاک کنیم 

روابط عمومی اداره کلروابط عمومی اداره کل
منابع طبیعی و آبخیزداری هرمزگانمنابع طبیعی و آبخیزداری هرمزگان

هم استانی های عزیز ، کشاورزان و مرتعداران گرامی برای جلوگیری از آتش سوزی جنگل ها و مراتع یادمان باشد :هم استانی های عزیز ، کشاورزان و مرتعداران گرامی برای جلوگیری از آتش سوزی جنگل ها و مراتع یادمان باشد :

6
چهارشنبه 28 شهریور 1403

14 ربیع الاول 1446

سال بیست و سوم شماره 4539

شهرستان 

گروه شهرســتان//  نایب رئیس هیات مدیره و 
مدیرعامل شرکت سرمایه گذاری و توسعه سازمان 

منطقه آزاد قشــم از امضای تفاهم نامه ساخت ۲ 
مجتمع پتروشیمی سبز در مناطق صنعتی کاوه 

و سلخ این جزیره با مشارکت شرکت پتروشیمی 
زیست سبز پلیمر خبر داد. 

 یاسر ســلیمانی اظهار کرد: این تفاهم نامه مهم در 
حاشیه هجدهمین نمایشگاه بین المللی ایران پلاست، 
بین شرکت سرمایه گذاری و توسعه سازمان منطقه 
آزاد قشــم و شــرکت مجتمع پتروشیمی زیست 
ســبز پلیمر به امضا رســید.وی ادامه داد: امضای 
این تفاهم نامه، نویدبخــش آغاز دورانی جدید در 
صنعت پتروشــیمی کشور و حرکت به سوی تولید 
محصولات ســبز و دوســتدار محیط زیست در 
 جزیــره جهانی، فناور و نوآور قشــم خواهد بود.

به گفته نایب رئیس هیات مدیره و مدیرعامل شرکت 
سرمایه گذاری و توسعه قشم، این ۲ مجتمع صنعتی 
پتروشــیمی با ظرفیت تولید سالیانه ۱۸۰ هزار تن، 
می توانند پلیمرهای زیســت تخریب پذیر از جمله 
PBAT )پلی بوتیلــن آدیپات-کو-ترفتــالات(، 

PAS )پلی آســلاکتیک اســید( و BDO )بوتان 
دی اول( را در مناطق صنعتی کاوه و ســلخ جزیره 

قشم تولید کنند.
 ســلیمانی توضیح داد: بهره بــرداری از این طرح 
به عنوان نخســتین مجتمع تولید پلیمرهای زیست  
تخریب  پذیر در ایران و خاورمیانه، علاوه بر ایجاد 
ارزش افزوده بالا و کاهش وابســتگی به واردات 
محصولات پتروشیمی، شرایط ویژه ای برای اشتغال 
۴۰۰ نیروی جوان و متخصص کشــورمان به طور 
 مســتقیم و ۲ هزار فرصت شــغلی غیرمستقیم را 

به همراه خواهد داشت.
بــه گفته وی، ایران با اجــرای این طرح در ردیف 
کشــورهای تولیدکننده اصلی پلیمرهای زیســت 
تخریب پذیر جهان قرار می گیــرد و جایگاه خود 
را در بازارهــای جهانی محصولات ســبز تقویت 
و  ســرمایه گذاری  کرد.مدیرعامل شرکت  خواهد 

توســعه قشم با تاکید بر اینکه این دستاورد بزرگ، 
نتیجه تلاش  مستمر دولت و بخش خصوصی برای 
توسعه صنعت پتروشیمی کشور و حرکت به سمت 
اقتصاد دانش بنیان محسوب می شود، افزود: امضای 
این تفاهم نامه مهم، نویدبخش آینده ای روشن برای 
صنعت پتروشیمی ایران است و با حمایت از چنین 
پروژه هایــی، علاوه بر کمک به توســعه پایدار و 
حفظ محیط زیست، می توان ایران را به قطب تولید 

محصولات سبز در منطقه تبدیل کرد.
به گزارش ایرنــا؛  در آیین امضای این تفاهم نامه، 
مرتضی شاهمیرزایی معاون وزیر نفت و مدیرعامل 
شــرکت ملی صنایع پتروشــیمی کشــور، یاسر 
ســلیمانی نایب رئیس هیات مدیره و مدیرعامل 
شرکت سرمایه گذاری و توســعه منطقه آزاد قشم 
و عبدالامیرمنصوری رئیس هیات مدیره شــرکت 
مجتمع پتروشیمی زیست سبز پلیمر حضور داشتند.

خبر

فرماندار ویژه میناب: 
هیچ مدرسه ای در میناب نباید سال  تحصیلی را 

بدون آب و برق آغاز کند

تفاهم نامه احداث تفاهم نامه احداث 22 مجتمع پتروشیمی سبز در قشم امضا شد مجتمع پتروشیمی سبز در قشم امضا شد

نوبت دوم

 گروه شهرســتان//  فرماندار ویژه میناب گفــت: با توجه به 
بازگشــایی مدارس آب و برق هیچ مدرسه ای در شهر و روستاها 
نباید قطع باشــد.محمد رادمهر در حاشیه نشست شورای آموزش 
و پــرورش میناب ضمن تبریک هفته وحدت و هفته دفاع مقدس 
اظهار کرد: طی چند ســال گذشته تلاش های زیادی برای ارتقای 
جایگاه دانش آموزان در کنکور انجام شده است و مهم ترین شاخص 
آموزش و پرورش نتایج کنکور است.وی افزود: باید برای تحصیل 
دانش آموزان طوری برنامه ریزی شود که سطح یادگیری بالا رود 
و نتایج آن را در قبولی کنکور در تمامی رشته ها دیده شود.رادمهر 
یادآور شد: با توجه به بازگشایی مدارس بررسی شود آب و برق 
هیچ مدرسه ای قطع نباشد.فرماندار ویژه میناب خاطر نشان کرد: 
باید فضای آموزشی امن، ایمن و مناسب برای دانش آموزان مهیا 
شــود تا در آرامش خاطر کسب علم کنند.نماینده عالی دولت در 
میناب بیان کرد: بازگشایی مدارس در شهرها و روستاها یک نشاط 
و جلوه زیبای را به همــراه دارد از این رو همه باید کمک کنند تا 
ســال تحصیلی خوبی را آغاز و به اتمام برسانیم و به این منظور 
ضرورت دارد دهیاران نیز نهایت همکاری را با مجموعه آموزش 
و پرورش داشته باشــند.حامدی معاون مدیرکل و مدیر آموزش 
و پرورش میناب نیز در این نشســت گفت: در مهر ماه امسال ۷ 
هزار دانش آموز در قالب ۲۵۰۰ کلاس درس در شهرستان میناب 
 سال تحصیلی را آغاز می کنند.وی افزود: ایمن سازی مسیر تردد 
دانش آموزان یکی از مهمترین دغدغه های اولیا است که امیدواریم 
با کمک عوامل انتظامی و راهور بتوانیم امنیت مناسب را برقرار کنی 
مبه گزارش مهر، حامدی یادآور شد: به کمک خیرین مدرسه ساز 
یک مدرسه ۶ کلاسه در روستای کولغ کاشی بخش بندزرک و یک 
مدرسه ۱۲ کلاسه در شهر کرگان و همچنین یک مدرسه در شهرک 

فرهنگ شهر میناب به زودی احداث خواهد شد.

گروه شهرســتان//  رئیس اداره صنعت، معدن و 
تجارت ســیریک از طرح نظارتی ویژه بازگشایی 

مدارس در شهرستان سیریک خبر داد.
سعید ترکمانی پور در تشریح این خبر عنوان کرد: 
با عنایت به فرا رســیدن ایام بازگشایی مدارس و 
شروع ســال تحصیلی جدید و به تبع آن افزایش 
تقاضا برای خرید اقلامی نظیر لوازم التحریر، کیف و 
کفش، پوشاک و سایر ملزومات دانش آموزان، قطعأ 
بازرسی صمت و اتاق اصناف نظارت خودرا بر بازار 

این اقلام بیشتر خواهند کرد.
ترکمانی پور اظهار کرد: این طرح تا ۱۵ مهر ماه سال 
جاری ادامه خواهد داشت و انجام گشت مشترک در 
راستای اجرای بهینه طرح نظارتی ویژه بازگشایی 
مدارس و نظارت و بازرســی از واحدهای صنفی 
مذکور در طول اجرای طرح به صورت مستمر ادامه 

خواهد داشت.
وی با بیان اینکه، گشت مشترک با بازرسان صمت 
و اتاق اصناف شهرستان سیریک به صورت نظارت 
ویژه بازگشایی مدارس در سطح این شهرستان در 
حال اجراست، تصریح کرد: با اجرای این طرح بر 
فروش اقلام پرمصرف دانش آموزان مانند خودکار، 
نوشــت افزار، دفتر، کیف و کفش و مانتو نظارت 

بیشتری می شود.
ترکمانی پور افزود: هم اکنون اکیپ های بازرسی در 

شهرستان ســیریک در قالب گشت های مشترک با 
دیگر نهادها بــرای نظارت بر کالاها در نظر گرفته 
شده اند و اغلب اقلام پر مصرف دانش آموزان مانند 
خودکار، دفتر، کیف و کفش و مانتو شامل بازرسی 

می شوند.
به گــزارش مهر، رئیــس اداره صنعــت، معدن و 
تجارت شهرســتان سیریک با اشاره به اینکه ستاد 
خبری و واحد رسیدگی به گزارشات مردمی آماده 
پاسخگویی و ثبت شکایات شهروندان است، افزود: 
شــهروندان در صورت مشــاهده هرگونه تخلف 

می توانند مراتب را از طریق ســامانه الکترونیکی و 
یا از طریق تلفن ۱۲۴ اعلام کنند تا در اسرع وقت 

مورد بررسی و رسیدگی لازم قرار گیرد.
وی بــا بیان اینکه، تخلفات این فصل نیز شــامل 
گران فروشــی و عدم درج قیمت بر محصول است 
که در صورت مشــاهده هرگونه تخلف با اصناف 
متخلف برخورد خواهد شد، خاطرنشان کرد: در این 
بازرسی ها چندین واحد صنفی متخلف نیز شناسایی 
شده اند که پس از تشکیل پرونده جهت سیر مراحل 

قانونی به اداره تعزیرات حکومتی معرفی شدند.

 

گروه شهرستان// همزمان با سراسر کشور ۲ هزار و ۲۷۰ نوآموز )مقطع پیش دبستانی( 
شهرستان مرزی قشم دوشنبه ۲۶ شــهریور ماه راهی مدرسه شدند تا تحصیل و 

فراگیری دانش را آغاز کنند. 
مدیر آموزش و پرورش شهرســتان قشم در مراسم جشن غنچه ها به میزبانی »دبستان 
غیر دولتی نورا پژوهش« این شهرستان اظهار کرد: ۱۱۷ مربی در سال تحصیلی ۱۴۰۴-
۱۴۰۳ آموزش دانش آموزان مقطع پیش دبســتانی را در ۴۸ آموزشگاه و ۱۱۷ کلاس 
درس بر عهده دارند.حسین رنجبر گلشواری ادامه داد: در آغاز سال تحصیلی جدید ۱۹ 
هزار و ۹ دانش آموز قشمی مقطع ابتدایی )پایه اول تا ششم( که در ۵۳۳ کلاس درس 

ساماندهی شده اند، به مدرسه خواهند رفت.
وی همچنیــن از آغــاز ســال تحصیلــی افزون بر ســه هــزار دانش آمــوز پایه 
اول ابتدایــی خبــر داد و اضافــه کــرد: ورود این دانــش آموزان با آیین شــکوفه 
 هــا در مــدارس دولتــی و غیر دولتــی مقطــع ابتدایی این شهرســتان جشــن 

گرفته می شد.
آیین جشــن غنچه ها به صورت نمادین با حضور مدیر، معاون پرورشی و کارشناسان 
حوزه ابتدایی شهرستان قشم در دبســتان غیر دولتی نورا پژوهش این جزیره برگزار 
شد.نوآموزان پیش دبستانی شهر قشــم در جشنی متفاوت با نام غنچه ها، در مدارس 
و مهدهای کودک این شهرســتان مرزی حاضر شدند تا قبل از ورود رسمی به دوران 
تحصیل، فرصتی برای یادگیری و آموزش پیدا کرده و خود را برای خانه دوم و ســال 

های پیش روی دوران تحصیل آماده کنند.
به گزارش ایرنا، اولیای مدارس و مهدهای کودک از مدت ها قبل شرایط را برای پذیرش 
این نوآموزان فراهم و ســعی کرده اند تا این کودکان در نخستین روز حضور به عنوان 
آموزش رسمی، خاطره ای شیرین و متفاوت را برای خود رقم بزنند و با معلمان و مربیان 

و هم کلاسی ها و شرایط مدرسه و چگونگی آموزش آشنا شوند.

 ۲ هزار نوآموز قشمی راهی
 پیش دبستانی ها شدند

اجرای طرح نظارتی ویژه آغاز سال تحصیلی در سیریک

مزایده سراسری اموال مستهلک بانک سپه مزایده سراسری اموال مستهلک بانک سپه 
استان هرمزگان  )نوبت دوم( استان هرمزگان  )نوبت دوم( 

بانک ســپه در نظر دارد اموال مستهلک تحت اختیار خود واقع در اســتان هرمزگان به شرح جداول ذیل را از طریق مزایده 
سراسری، با جزئیات مندرج در اسناد مزایده و بهره گیری از سامانه تدارکات الکترونیکی دولت )ستاد( به نشانی الکترونیکی 

www.setadiran.ir به صورت الکترونیکی به فروش برساند.
* تاریخ انتشار مزایده در سامانه ستاد: ساعت 08:00 صبح روز دوشنبه  به  تاریخ 1403/06/26.

* آخرین مهلت دریافت اسناد مزایده: ساعت 19 روز  پنجشنبه به  تاریخ 1403/07/05.
* آخرین مهلت ارسال پیشنهاد: ساعت 19 روزدوشنبه به تاریخ 1403/07/16.

* تاریخ بازگشایی پاکات پیشنهادی: ساعت 9 روز چهارشنبه به تاریخ 1403/07/18.
* تاریخ بازدید: از ساعت 9صبح روز دوشنبه به تاریخ 1403/06/26 لغایت ساعت 12:30 روز دوشنبه به تاریخ 1403/07/16  

)بازدید همه روزه به جز ایام تعطیل مقدور می باشد(.
نحوه فروش: نقد 

 * توجه : لطفاً به اصلاحات احتمالی مزایده که در سایت بانک سپه به نشانی الکترونیکی    /www.banksepah.ir مندرج 
می گردد و تا پایان آخرین مهلت ارائه پیشنهادات ملاک عمل می باشد، توجه فرمایید.

توضیحات و شرایط:
1.متقاضیان جهت کســب اطلاع از جزئیات اموال و با توجه به توضیحات مندرج در شرایط مزایده می توانند هماهنگی های 

لازم را به عمل آورند.
2.شــرکت در مزایده صرفاً از طریق سامانه تدارکات الکترونیکی دولت "ستاد" می باشد و کلیه مراحل فرآیند مزایده شامل 
خرید و دریافت اسناد مزایده، پرداخت تضمین شرکت در مزایده )ودیعه(، ارسال پیشنهاد قیمت و اطلاع از وضعیت برنده بودن 

مزایده گران محترم از این طریق امکان پذیر می باشد.
3. علاقمندان به شرکت در مزایده می بایست جهت ثبت نام و دریافت گواهی امضای الکترونیکی )توکن( با دفتر ثبت نام سامانه 
ستاد به شماره تلفن 1456 تماس و یا به آدرس اینترنتی www. setadiran.ir مراجعه نمایند. کلیه اطلاعات املاک و مستغلات 

شامل مشخصات، شرایط و نحوه فروش در برد اعلان عمومی سامانه مزایده قابل مشاهده، بررسی و انتخاب می باشد.

بانک سپه بانک سپه ––  مدیریت شعب استان هرمزگانمدیریت شعب استان هرمزگان ►
شماره مزایده 1003030157000003

1
قیمت پایه مزایده)ریال(تعدادشرح وضعیت کالا

واگذاری اموال مازاد مستهلک با وضعیت موجود
ردیف

12545/126/291/500
توضیحات:توضیحات:

تعداد و شرح اموال مازاد مستهلک در پیوست سامانه تدارکات الکترونیک دولت درج می باشد.

شناسه آگهی: 1788731

ta
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سال بیست و سوم شماره 4539

فروردین :
شما اســتعداد خوبی در ریاضیات دارید؛ زیرا از کره 
چپ مغزتان بسیار استفاده می کنید. پس بهتر است این 
مسیر را امتحان کنید؛ زیرا که می تواند در آینده شغلی شما تأثیرگذار 
باشد.هنگام عصبانیت خشم خود را کنترل کنید؛ بدون شک که داشتن 
آرامش می تواند در حل مسائل به شما کمک کند.اگر با خانواده خود 
دچار چالش شــده اید؛ بهتر است با گفتگو مسائل را حل کنید تا از 

ایجاد دلخوری های بزرگ تر جلوگیری کنید.

  اردیبهشت :
این روزها کارهایتان به یکدیگر گره خورده، بهتر است 
قبل از هرگونه عصبانیت برای پیداکردن راه حل منطقی 
آن فکر کنید.به زندگی کمی ساده تر نگاه کنید و هر مسئله ای را برای 
خود بزرگ نکنید؛ زیرا این کار به روحیه شــما آسیب می رساند.در 
زندگی عاشقانه خود دچار مشکل شده اید، بهتر است ابتدا مسائل را 

در ذهن خود حل کنید و سپس با او به گفتگو بنشینید.

  خرداد :
در روابط عاطفی خود دچار مشــکلاتی شده اید که 
به روحیه شما آســیب رسانده؛ پس بهتر است هرچه 
زودتر چاره ای برای آن بیندیشید.با پشتکار و توانایی 
ذهنی که دارید می توانید آینده درخشانی از لحاظ مالی برای خودتان 
بسازید.شما قدرت ذهنی بالایی دارید که می توانید روی دیگران تأثیر 
بگذارید؛ پس برای زندگی خود تلاش کنید تا الگوی مناسبی برای 

دیگران باشید.
   تیر :

شما در موقعیت شــغلی قرار دارید که برای پیشرفت 
در کارتان نیاز به دقــت و ظرافت دارید.امروز بهترین 
زمان برای یادگرفتن یک حرفه جدید است.اگر مجرد هستید برای 
پیداکردن شــریک عاطفی خود عجله نکنید و این اتفاق را به زمان 
بسپارید.برای بهبود حال روحی خود نیاز به کمی تخیل کردن دارید 
و زندگی را همیشه از دیدگاه منطقی نگاه نکنید.اگر از نظر جسمانی 
دچار آسیب شده اید پزشک متخصص خود را تغییر دهید و به دنبال 

درمان های جدید بگردید.
  مرداد :

شــما از جایگاه اجتماعی خوبی برخوردار هســتید 
و افراد زیادی هســتند که به جایگاه شــما حسادت 
می کنند و سعی در خراب کردن آن دارند، بهتر است برای جلوگیری 
از آسیب های بیشتر هر کسی را به زندگی خودتان راه ندهید.شما با 
فرزندان خود دچار چالش های عقیدتی هســتید، بهتر است آنها را 
درک کرده و از اهمال کردن نظرات خود به آنها جلوگیری کنید.شما 
فردی بااراده و محکم هستید؛ پس بهتر است برای داشتن آینده ای بهتر 

استمرار را کنار نگذارید.

 شهریور :
ممکن است یکی از عزیزان شما دچار آسیب جسمانی 
شــود. خود را کنترل کنید و برای بهبود ســلامتی آن 
تلاش کنید.گذشــته را رها کنید و برای رســیدن به آینده ای بهتر از 
تلاش کردن دست نکشید.شما روابط خوبی با خداوند دارید و این کار 

باعث شده که یک آرامش قلبی خاصی را تجربه کنید.
 مهر :

به شــما یک پروژه کاری خیلی خوب پیشنهاد داده 
می شــود که بهتر است بعد از مشــورت با یک فرد 
متخصص آن را بپذیرید؛ زیرا برایتــان در آینده موقعیت های مالی 
بسیار خوبی دارد.زندگی شــما با شریک عاطفی تان دچار مشکل 
شده؛ پس بهتر است برای حل مشــکلات زندگی را از یکنواختی 
در بیاورید و اتفاقات جدید و هیجان انگیزی را برای خود و شریک 

احساسی تان رقم بزنید.
 آبان :

امروز شانس در خانه شما را می زند. برای پیشرفت در 
را به روی آن باز کنید تا زندگی روی خوشــش را به 
شما نشان دهد.در زندگی گاهی ممکن است آن طور که ما می خواهیم 
اتفاقات پیش نرود بهتر است آن را بپذیرید.اگر از کمبود اعتمادبه نفس 
رنج می برید بهتر است با تمرین های مختلف آن را به حد ممکن بالا 
ببرید اگر این کار را نکنید ممکن اســت در شغل خود دچار مشکل 

شوید.

   آذر :
در حال انجام پروژه ای هستید. کمی سرعت جلو بردن 
کارها را در آن کاهش دهید؛ زیرا سرعت زیاد در این 
پروژه باعث ضرر زیادی در نتیجه آن می شود.مطمئن باشید با صبور 
بودن صاحب چیزهای خوبی می شوید به تازگی کمی در کارها عجله 
می کنید.کمی نسبت به شرایط جدید پیش آمده بی تفاوت باشید، بیش 
از حد توجه کردن به جزئیات باعث می شــود از لحاظ ذهنی خسته 

شوید.
 دی :

در شغلتان ممکن است پیشــنهاد رهبری یک پروژه 
گروهی را دریافت کنید با پشــتکاری که شما دارید 
به راحتی می توانید هدایت این گروه را در دســت داشته باشید و به 
بهترین نتیجه دست پیدا کنید.از قدم برداشتن به سمت کارهایی که در 
ذهن خود فکر می کردید محقق شدن آنها امکان پذیر نیست نترسید.
با به اشــتراک گذاشتن تجربه های اخیر خود با دوستان خود علاوه 
بر ایجاد صمیمیت بهتر با آنها می توانید از تجربه های آنها نیز باخبر 

بشوید.

بهمن :
امروز زمانی را برای تصمیم گیری راجع به رژیم غذایی 
و تناســب اندام خود بگیرید و هرچه زودتــر به آن عمل کنید؛ زیرا 
وقتی که از دست می دهید بسیار گران بهاست.با برنامه ریزی درست و 
مدیریت زمان می توانید به هر آنچه که نیاز دارید و اراده می کنید دست 
پیدا کنید.در محل کارتان پروژه ای را با یکی از دوستان و همکاران 
خود شــروع می کنید، این به نفع شما خواهد بود و در این پروژه به 
موفقیت های بزرگی خواهید رســید. اگر مجرد هستید امروز ممکن 
است با فردی آشنا شوید و این آشنایی باعث ایجاد یک رابطه عاطفی 

شود؛ اما فعلًا کسی را از وجود این رابطه مطلع نسازید.

اسفند : 
امــروز زمانی خواهد بود تا ســرانجام آنچه که مدت 
زیادی شــما را آزار می دهد را از بین ببرید.ممکن است تصور کنید 
که در کارهایتان عقب افتاده اید و دیگران در همه جا و در هر کاری 
زودتر از شما پیش قدم می شوند و کارهایشان را به پایان می رسانند؛ 
اما این تصور غلط را کنار بگذارید.اتفاقاتی پیش رویتان وجود دارد 
که باعث هیجان زده شدن شما می شــود.از سلامت جسمانی خود 
خوشحال و راضی هستید و سعی کنید این سلامت جسمانی را برای 

مدت طولانی حفظ کنید.
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 برگزاری اختتامیه دوره رایگان مربیگری  برگزاری اختتامیه دوره رایگان مربیگری 
گروه ورزشی//  نشست هم اندیشی پیام شبان ورزش های همگانیورزش های همگانی

با  نفره هرمزگان  مسئول کمیته بسکتبال سه 
مسعود عماری، رئیس سازمان بسکتبال سه نفره 

ایران برگزار شد.
به گزارش خبرنگار دریا، در این نشست پیام شبان 
پتانسیل های بسکتبال این استان را تشریح کرد و 
با طرح ایده ها، پیشــنهادات خود را برای ارتقای 
وضعیت موجود بسکتبال سه نفره مطرح کرد که با 

استقبال رو به رو شد.
ماحصل این نشست چند تفاهم نامه ارزشمند بود: 

برگزاری کلینیک تخصصی داوری بسکتبال سه 
نفره در مهرماه مختص داوران هرمزگان

برگــزاری کمپ تمرینی بازیکنان مدعو اســتان 
و اســتان های همجــوار به میزبانــی هرمزگان 
در آبان یــا آذر ماه بــا حضور لــوکا کاروالیو 
ســرمربی برزیلی تیم ملی بســکتبال ســه نفره 
 ایران که ایشــان در شــمار ۵ مربــی برتر دنیا 

قرار دارد.

برگزاری یکی از رویدادهای لیگ برتر بسکتبال 
سه نفره کشور به میزبانی هرمزگان

همچنین در این نشســت در خصــوص احداث 
و تجهیــز زمین های تخصصی بســکتبال ســه 
نفره موضوعات مختلفی بررســی شــد و مقرر 

گردید به طور جدی با پشــتیبانی فدراســیون و 
پیگیری کمیته بسکتبال ســه نفره هرمزگان یک 
ورزشگاه کاملًا حرفه ای در سطح بین المللی برای 
 ورزش بســکتبال سه نفره در اســتان هرمزگان

 احداث شود .

 گروه ورزشی// اختتامیه دوره مربیگری روزانه 
توسط هیأت ورزش های همگانی با همکاری 
اداره کل ورزش و جوانان هرمزگان برگزار شد.

به گزارش خبرنگار دریا، دوره مربیگری رایگان 
ورزش روزانه  ، با حضور خانم شــیبانی معاون 
پشــتیبانی  اداره کل ورزش وجوانان اســتان،  
اسماعیل بواشه  رئیس هیات ورزشهای همگانی 
استان ، مسئول ورزش همگانی اداره کل ورزش 
و جوانان، قاسم رنجبریان رئیس هیئت فوتبال 
استان، احمد محمد حسینی دبیر هیئت ورزش 
همگانی  ودیگر اعضا و مربیان در محل ســالن 

والیبال هفت تیر بندرعباس برگزار شد .
 دوره مربیگری ورزشــهای روزانه به مدرسی 

استاد فاضل بلوک و فهیمه بلوک درمدت ۶ روز 
با شــرکت ۲۵ مربی در سالن والیبال مجموعه 
ورزشــی هفت تیر برگزار گردید .رئیس هیئت 
همگانی اســتان د ر رابطه با طرح ملی ورزش 
ومردم گفت: این طرح درجهت توســعه ورزش 
همگانی نقش بسزایی خواهد داشت.وی افزود: 
 بــا اجرای طــرح ورزش و مــردم خانواده ها 
می توانند به صورت رایگان در فضاهاو ســالن 
نمایند.اسماعیل  اســتفاده  استان  های ورزشی 
بواشه بیان کرد: دراین طرح سالن های مشخص 
شده یک ساعت صبح و یک ساعت بعد از ظهر 
با حضور مربی به صــورت رایگان در خدمت 

عموم مردم قرار می گیرد .

مصاحبه اختصاصی// والیبال ساحلی رشته متفاوتی نسبت 
به والیبال سالنی است، بازیکن ساحلی باید درتمامی پست 
مهارت های لازم را داشــته باشــد. بازیکن ساحلی باید 
دریافت کننده ، حمله کننده و مدافع عقب خوبی باشــد.

دراین رشته به این شیوه نیست که بازیکن فقط در پست، 
 تخصص داشته باشد و فقط کاری که موردتخصصش است را

 انجام دهد.
عبدالله بستگانی سرمربی تیم ملی والیبال ساحلی زیر ۱۹ سال 
ایران در رابطه با سطح کیفی و فنی مسابقات والیبال ساحلی 
جهانی چین  پس از کســب رتبه سوم جهان توسط ایران در 
مسابقات والیبال ساحلی زیر ۱۹ سال  درباره شرایط تیم ملی 
والیبال ساحلی و مسیری که تا کسب این رتبه طی شد، توضیح 
داد: در کمپ تیم های ملی والیبال ســاحلی در اردو تمرینات 
متفاوتی برای آمادگی نفرات دعوت شــده دراین اردو انجام 
دادیم تا توانســتیم نفرات برتر را برای تیم ملی زیر ۱۹ سال 
انتخــاب کنیم و من می خواهم از رئیس فدراســیون،  دبیر و 

کمیته ساحلی تشکر کنم.وی افزود: در مدتی که در اردو بودیم 
توانستیم یک اردوی مفیدی برای بازیکنان فراهم کنیم که خدا 
را شکر که توانستیم سربلند بیرون بیاییم و یکی از سکوها را به 
دست بیاوریم. قول می دهم که در تورهایی که دعوت می شویم 
یکی از سکوها را برای خودمان داشته باشیم.بستگانی، درباره 
سطح مسابقات والیبال ســاحلی زیر ۱۹ سال جهان درچین 
عنوان کرد: بازی ها در سطح بالایی برگزار شد و  تیم ها با تمام 
آمادگی دراین مسابقات شرکت کرده بودند و اکثر تیم ها برای 
تصاحب یکی از سکوها آمده بودند وی بیان داشت: در مرحله 
مقدماتی موفق به شکســت آمریکا، استرالیا و تایلند شدیم و 
مستقیم به مرحله یک هشتم نهایی صعود کردیم دراین مرحله 
شــیلی را از پیش برداشتیم در بازی بعدی تیم لهستان را کنار 
زدیم ودر مرحله نیمه نهایی با بدشانسی مغلوب لتونی شدیم 
و در رده بندی با شکست مکزیک برای نخستین بار ساحلی 
بازان کشــورمان موفق به دریافت مدال برنز مسابقات جهانی 
والیبال زیر ۱۹ ســال شدند و با کسب این مدال تاریخ سازی 
کردند.سرمربی تیم ملی والیبال ساحلی زیر ۱۹ سال با اشاره به 
 لزوم شرکت در تورنمنت های مختلف گفت: درحال حاضر با
 تیم های بزرگســالان و زیر ۲۱ سال ســاحلی عازم ترکیه 

 هستیم که یک تن از بازیکنان تیم ملی بزرگسالان ابوالحسن 
خاکی زاده و حبیب ناصری بازیکن تیم ملی زیر ۲۱ سال از 

استان هرمزگان هستند.
وی می گوید:  سال ۸۴ کارت مربیگری سطح دو بین المللی، 
سال ۷۸ سطح یک ودر ســال ۷۲ نخستین کارت مربیگری 

درجه سه دریافت کردم.
 در تیــم هــای آمــوزش وپــرورش، دانشــگاه، کانون 
زنــدان ها، تیــم آلومینیــوم، تیــم منتخــب و لیگ های 
 برتــر و لیگ یــک از جمله فعالیــت هــای مربیگری ام

 بوده است.
نظرتان راجع به والیبال ساحلی چیست؟

والیبال ساحلی در استان هرمزگان. پیشرفت خوبی دارد و به 
آن بهای بیشتری داده شــود ودر تمام شهرستان ها ی استان 
دنبال شود قطب اول والیبال ساحلی کشور خواهد شد.ودرحال 
حاضر هرمزگان چند بازیکن درتیم ملی والیبال ساحلی نماینده 

دارد.
چه افتخاراتی در دوران ورزشی کسب کرده اید؟

از افتخاراتی که در دوران ورزشــی ام کســب کردم می توان 
قهرمانی والیبال ســاحلی با فرزان ســلطانی در ســال ۸۳ ، 

درمسابقات باشگاه های استان قهرمانی با تیم های اروند، برق 
منطقه ای ، قهرمانی زیر گروه کشور، قهرمانی استان وشهرستان 
بندرعباسبستگانی بیان داشت:  ریاست هیئت والیبال استان از 
اوایل ســال۱۴۰۰ تاکنون بر عهده دارم و قبل ازآن در سمت 
های دبیر هیئت، نایــب رئیس هیئت و رئیس انجمن والیبال 

استان فعالیت داشتم.
چه کسانی مربیان شما بودند؟

درمدت فعالیت ورزشــی ام در رشــته والیبال آقایان محمد 
شــریف دریانورد، جمشــید ســلیمانی و مشــت زن برایم 
 زحمات زیادی کشــیدند کــه از همه آنان تقدیر وتشــکر

 می نمایم.
چه برنامه هایی برای هیئت والیبال استان دارید؟

یکــی از برنامه هایم بــا کمــک اداره کل ورزش و جوانان 
اســتان احداث سالن در مناطق دورافتاده وکم برخورداراست 
و هــم چنین برپایــی کانون های والیبال در شهرســتان ها، 
تشــکیل تیم های مینی والیبال دختران و پسران استعدادهای 
برتــر،  برگزاری منظم مســابقات ســالنی لیگ اســتان، 
 تشــکیل یک تیم ســالنی کاملا بومی و شرکت درمسابقات 

لیگ کشور

رایزنی برای ارتقای بسکتبال سه نفره هرمزگان

ن سند مالکیت آگهی فقدا
نظر به اینکه آقای قاسم خسروی پتکانی فرزند یوسف به شماره ملی 60۸9۵44930به موجب دو فقره استشهادیه محلی مدعی شده است که 
سند مالکیت پلاک 9۸0 فرعی از 14 - اصلی تحت عنوان شش دانگ یک باب خانه به مساحت 3۷۵.09 متر مربع واقع در سرجوئیه شهرستان 
رودان بخش سه بندر عباس که در صفحه ۲3 دفتر املاک جلد ۵9 ذیل شماره ۸۵۷۲ ثبت و سند مالکیت آن به شماره چاپی 606۲6۷ سری 
الف سال ۸9 صادر گردیده است به علت جابجایی اثاثیه منزل مفقود گردیده است و تقاضای صدور سند مالکیت المثنی پلاک  فوق را برابر ماده 
1۲0 آیین نامه قانون ثبت و تبصره های ذیل آن نموده است لذا در اجرای ماده مزبور اعلام می گردد چنانچه هر کس مدعی انجام معامله میباشد 
و یا سند مالکیت نزد او بایستی از تاریخ انتشار این اگهی ظرف مدت 10 روز اعتراض خود را به اداره ثبت رودان تسلیم و رسید اخذ نماید در 
صورت عدم اعتراضی و عدم ارائه سند مالکیت اداره ثبت اسناد و املاک رودان مطابق ماده 1۲0 آیین نامه مزبور به صدور سند مالکیت المثنی 

بنام متقاضي اقدام خواهد نمود.۲۸ م/الف      تاریخ انتشار:1403/06/۲۸

قوه قضائیه 
سازمان ثبت اسناد و املاک کشور 

اداره کل ثبت اسناد و املاک هرمزگان

ابوالحسن دستوری 
 رئیس اداره ثبت اسناد و املاک رودان

گروه ورزشی// مجمع عمومی ســالیانه فدراسیون ژیمناستیک ایران، در مجموعه ورزشی انقلاب سالن 
فارسی آکادمی ملی المپیک تهران برگزار شد.

به گزارش خبرنگار دریا، در این جلســه نرگس اینچه درگاهی و عبدالرحیم سپهرتاج با کسب اکثریت آرا به 
عنوان نواب رئیس فدراســیون ژیمناستیک کشور انتخاب شدند، در این مراسم دیگر اعضای هیئت رئیسه این 

فدراسیون نیز انتخاب شدند.

کرسی نایب رئيسی فدراسيون ژیمناستيک کشور 
به یک هرمزگانی رسيد

گروه ورزشی// گروه بندی مرحله نهایی لیگ یک فوتبال ساحلی کشور 
مشخص شد ، تیمها حریفان خود را شناختند.

به گزارش خبرنگار دریا، قرعه کشی مرحله نهایی لیگ یک فوتبال ساحلی 
کشــور انجام شد و هشــت تیم مدعی صعود به لیگ برتر در دو گروه چهار 
تیمی تقســیم شدند تا رقابت خود را برای کسب مجوز حضور در لیگ برتر 

آغاز نمایند.
 بر همین اساس تیم های حاضر در گروه صعود:

 گروه اول: 
دهیاری ملاباشــی یزد، حیات داود گناوه، شــهرداری دشــتی پارســیان 

)هرمزگان(،ص ملوان انزلی
گروه دوم :

چادرملو جوان اردکان، هدف سمنان، شهرداری چلیچه، ضامن آهو گناوه
تیم های حاضر در گروه بقاء: 

 پدیده ترکمن، موج گناوه، منطقه آزاد چابهار، شهید جهان نژادیان آبادان

شهرداری دشتی پارسیان حریفان خود را شناختشهرداری دشتی پارسیان حریفان خود را شناخت

گفتگوی اختصاصی دریا با سرمربی هرمزگانی تیم ملی والیبال ساحلی زیر گفتگوی اختصاصی دریا با سرمربی هرمزگانی تیم ملی والیبال ساحلی زیر ۱۹۱۹ سال  سال 
حسین نارنجی  نسب

hossein.naranjinasab@gmail.com
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گروه گزارش// شرکت نوآوران خلاق خلیج فارس با نام 
تجاری »جامُش« طرحی را برای تبدیل جزیره هرمز به 
عنوان اولین جزیره سبز و بدون پسماند ایران در دست 

اجرا دارد.
به گزارش خبرنگار دریا؛ نشســت معرفی و آغاز به کار 
رسمی پروژه ملی اولین جزیره سبز ایران با حضور حبیب 
بهادری فرماندار بندرعباس، حبیب مسیحی تازیانی مدیر 
کل محیط زیست هرمزگان، امیر ارسلان عامری بنیانگذار 
و مدیر عامل شرکت جامُش، مرتضی مهدی پور بنیانگذار و 
مدیر ارشد برند جامُش، جمعی از نمایندگان صنایع غرب و 

جمعی از خبرنگاران برگزار شد.
بنیانگذار و مدیرعامل استارتاپ جامُش با اشاره به پتانسیل 
بالای جزیره هرمز در جذب گردشــگر گفت : با توجه به 
جذب بالای گردشگر در جزیره هرمز خصوصا در فصول 
گردشگری و انباشــت زباله در این جزیره، برای حل این 
معضل از ســال ۱۴۰۲  با بررسی های صورت گرفته و با 
همراهی افراد دغدغه مند پروژه »اولین جزیره سبز ایران در 

هرمز« تعریف شد.
امیرارسلان عامری در نخستین نشست معرفی اولین جزیره 
سبز ایران بیان کرد: زباله های جمع آوری شده در بخشی از 
جزیره هرمز سوزانده می شد که همراه با آن، خاک رنگین 
جزیره نیز سوزانده و آسیب می دید که در این راستا  پروژه 

جزیره سبز در ابعاد مختلف تعریف شد. 

عامری اظهارداشــت: با توجه به بررسی ها و بازدیدهای 
انجام شــده، برای حل معضل پسماند، پروژه اولین جزیره 
سبز ایران در هرمز تعریف شد که البته آورده های اقتصادی 

هم برای آن در نظر گرفته شده است.
وی بیان کرد: باتوجه به اینکه پســماند از معضلات کشور 
است تصمیم گرفتیم هرمز را به عنوان اولین جزیره سبز ایران 
فعال کنیم.  عامری ادامه داد: توانســتیم بزرگترین معضل 
هرمزگان را به پروژه تبدیل کنیم که می تواند مبالغ بزرگی را 
به خود جذب کند، هرمز در بخش گردشگری تراکنش های 
بالایی دارد اما خود جزیره از آن ها محروم است، بنابراین 
سعی کردیم در این راســتا پروژه ای را تعریف کنیم که به 

مسئولیت های اجتماعی هم توجه دارد.
در ادامه بنیانگذار و مدیر ارشد برند جامُش در این نشست 
گفت: به عنوان یک بنگاه خلق ارزش مشترک تلاش می کنیم 
در حوزه مســائل زیست محیطی و اجتماعی هرمز نقش 
داشته باشیم و به عنوان بخش خصوصی بازوی استارتاپی 

در کنار مسئولین استانی هستیم.
مرتضی مهدی پور افزود: تمام تــلاش خود را می کنیم تا 
بیشترین هم پوشــانی برای مردم، محیط زیست، مسئولین 
ارگان های ذی ربط و هرمــز رقم خورده و در زمان کوتاه 

اتفاق های خوبی را شاهد باشیم.
مهدی پور عنوان کرد: اســتار تاپ جامش  به عنوان یک 
 بنگاه خلق ارزش مشترک تلاش می کند در حوزه مسائل 
زیست محیطی و اجتماعی هرمز نقش داشته باشد و به عنوان 
بخش خصوصی بازوی استارتاپی در کنار مسئولین استانی 

باشد.
وی در ادامه به ارائه راهکار های زیست محیطی و برندینگ 

و بازاریابی بر پایه مسئولیت اجتماعی برای برون رفت از 
این معضل پرداخت و تصریح کرد: با تبدیل جزیره هرمز به 
جزیره سبز علاوه بر کمک به حفظ طبیعت و محیط زیست، 
۵۰۰ فرصت شغلی نیز برا ی جزیره نشینان ایجاد می شود.

مهدی پور احداث کارخانه پردازش زباله های خشــک و 
بطری های شیشــه ای را اولین گام در اجرای پروژه تبدیل 

جزیره هرمز به جزیره سبز بر شمرد. 
 در ادامه این نشســت مدیرکل محیط زیســت هرمزگان 
گفت :از آنجایی که هرمز نگین گردشگری کشور به شمار 
می رود اگر راهی برای جلوگیری از رهاسازی و خروج این 
زباله ها پیدا نشــود در آینده این نعمت خدادادی را باید با 

بدترین شکل به نسل آینده منتقل کنیم.
حبیب مسیحی تازیانی با اســتقبال از شرکت های دانش 
بنیان و ایده پرداز برای اجرای ایده های نوین در راســتای 
جمع آوری، تفکیک وتبدیل پسماند به محصولات ارزش 
افــزوده بیان کرد:باید ایده ها به پروژه و طرح تبدیل واجرا 
شود تا بتوانیم از این ظرفیت ها به شیوه های بازیافت پسماند 

دست پیدا کنیم.
مسیحی با بیان اینکه عرصه “لند فیل” جزایر کم و محدود 
است عنوان کرد: برای مدیریت پسماندها  درجزایر استان 

نیاز به روش های نوین داریم.
وی از مصوب شدن طرح جامع جزایر خبر داد و گفت: در 
این طرح دو جزیره هرمز و بوموسی کاندید دریافت اعتبار 
هستند.مسیحی خاطرنشان کرد: قریب به یک هزارو ۳۰۰ 
تن پسماند، تولید هرمزگان در روز است که عدد قابل توجه 

و نیازمند مدیریت صحیح است.
مدیرکل محیط زیســت هرمزگان بیان کــرد: ۶۵درصد 
اســتان هرمزگان کوهســتانی است و این مســاله دفع 
استاندارد پســماندها را با مشکل مواجه کرده بطوریکه با 
توجه به ضوابط و اســتانداردها کمترین مکان را برای دفع 
پسماند خواهیم داشت.مسیحی، فرهنگ سازی را یکی از 
راهکارهای موثر برای دفع پسماندها برشمرد و عنوان کرد: 
باید الگوها و روش های موفق ایجاد نماییم و آن را به شهر 

ها و روستا ها معرفی کنیم .
در ادامه این نشست فرماندار شهرستان بندرعباس نیز گفت: 
در حوزه رابطه انســان با محیط زیست، بدون برنامه ریزی 
نمی توان به نتیجه  مطلوب رســید، در این راستا می توان از 

ظرفیت استارتاپ ها بهره برد.
حبیب بهادری افزود: تا زمانی که تکلیف ما با محیط زیست 
حل نشود، توسعه پایدار شکل نمی گیرد البته این موضوعی 

است که شاید در برنامه ریزی ها مورد توجه قرار نگیرد.

بهادری عنوان کرد: برای فاضلاب بندرعباس تاکنون ۳.۲ 
همت از محل مســئولیت های اجتماعی هزینه شده و این 
نشان دهنده جایگاه بخش خصوصی برای اجرای پروژه ها 
است، البته برای محقق شــدن این امر باید نقاط مشترک 
تعریف شود تا صنایع برای مسئولیت اجتماعی ترغیب شود.
وی با تاکید بر اهمیت توجه به اصالت خاطرنشــان کرد: 
نهادسازی مشــکل ما را در توسعه حل نمی کند و باید به 
اصالت محیط زیست و بوم منطقه هم توجه داشته باشیم. 
اگر قرار اســت اقدامی انجام دهیم باید نقش مردم هم در 
آن دیده شــود و بدون توجه به این موضوع، نمی توان قدم 

جدی برداشت.

فرمانــدار بندرعباس با اشــاره به اهمیت گردشــگری 
مسئولیت پذیر اظهار کرد: در حال حاضر مساله ما این است 
که گردشگر به دلیل عدم آشنایی، به محیط احترام نمی گذارد 
از این رو باید گردشــگری از مبدأ به مبدأ در استارتاپ ها 

مورد توجه باشد.
بهادری با اشــاره به ایده استارتاپی مطرح شده در راستای 
حل مشکلات جزیره هرمز با کمک مردم و دستگاه ها گفت: 
البته نقدهایی هم به این ایده وارد بود که امیدواریم اصلاح 
شود و ما هم در کارگروه پسماند بندرعباس آماده هستیم 
که  این موضوع مطرح شود تا اکوسیستم را در هرمز تعریف 

کنیم.
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مدیرکل بیمه سلامت هرمزگان عنوان کردمدیرکل بیمه سلامت هرمزگان عنوان کرد

هزینه کرد ۷۰ میلیارد ریالی برای درمان توانخواهان بهزیستی در هرمزگان 
گروه خبر// مدیرکل بیمه سلامت هرمزگان، 
گفت: این اداره کل در سال گذشته بالغ بر 
هفتاد میلیارد ریال برای درمان توانخواهان 

بهزیستی در استان هزینه کرده است.
به گــزارش روزنامه دریا، دکتر علی علیزاده با 
بیان اینکه در سال گذشته بالغ بر هفتاد میلیارد 
ریــال بابت درمان توانخواهان بهزیســتی در 
هرمزگان هزینه شده است، اظهار کرد: پیش از 
اجرای این برنامه، تمام هزینه های درمانی در 
بخش توانبخشی شامل کاردرمانی، گفتاردرمانی 
، شنوایی شناســی، بینایی سنجی و ارتوپدی 
فنی این خدمات به صــورت آزاد از بیماران 
و توانخواهــان دریافت می شــد.وی در ادامه 
افــزود: در حال حاضر ۵۹ کدخدمتی درزمینه 

توانبخشی تحت پوشش بیمه سلامت می باشد 
ونزدیک به ۱۶هزار نفر توانخواه تحت پوشش 
سازمان بهزیستی درسامانه های سازمان بیمه 

سلامت نشان دار شده اند.
قرارداد همکاری با ۳4 مرکز در سطح استان

مدیر کل بیمه ســلامت هرمزگان، خاطر نشان 
کرد: تاکنون با ۳۴ مرکز در ســطح استان قرار 
داد همکاری منعقد شده است و خدمت رسانی 
به توانخواهان تحت پوشش بهزیستی در بیمه 
ســلامت  هرمزگان با دقت و سرعت بیشتری 
ادامه می یابد.دکتر علیزاده بیان داشت: وضعیت 
مالــی توانخواهان از یک طــرف و بالا بودن 
هزینه های درمانی این گروه از بیمه شدگان از 
 طرف دیگر باعث می شــد که بسیاری از این

 بیمه شــدگان از مراجعه به مراکز توانبخشی 
خــودداری و یا درمان خود را به صورت نیمه 
کاره رها سازند که با اجرای این طرح امید است 
گام مهمی و بلندی در جهت رفع مشــکل این 
عزیزان برداشته شده باشــد.وی با بیان اینکه 
سازمان بیمه ســلامت قرارداد خود را با مراکز 
توانبخشی براســاس تعرفه و نوع مالکیت این 
مراکز منعقد نموده است، ابراز کرد: این اداره کل 
در سال گذشته بالغ بر هفتاد میلیارد ریال برای 
این دسته از بیمه شدگان به مراکز طرف قرارداد 
پرداخت نموده اســت. مدیرکل بیمه سلامت 
هرمزگان در پایان، گفت: مراکز توانبخشــی 
غیرطــرف قرارداد می توانند با ورود به آدرس 
ihio.gov.ir/psc درخواســت عقد قرارداد 

خود را ثبت نماینــد و در این رابطه نیازی به 
مراجعه حضوری نمی باشد. لازم به ذکر است 
که فرآیند ارسال و رســیدگی اسناد خدمات 
توانبخشی صرفاً در قالب سامانه نسخه نویسی 

الکترونیک سازمان امکان پذیر می باشد.


